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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

 

  П Р О Т О К О Л 

№ 25 

 

 

 От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 

26.05.2009 г. /вторник/ от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 32 общински 

съветници. 

 По  неизвестни причини отсъства общински съветник Радиана 

Димитрова. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 31 общински 

съветника. 

 След полагане на клетва от  общински съветник – Джемиле 

Мехмедова Махмудова работното заседание на Общински съвет Разград 

започна своята работа с  32 общински съветници. 

 

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община 

Разград; г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград; г-жа Кина 

Дякова – зам.- кмет на Община Разград, г-жа Лилия Лефтерова – зам. 

председател на ОИК гр. Разград; служители от общинска администрация, 

кметове на населени места, журналисти, граждани. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Добър ден на всички в залата.  

 Уважаеми колеги общински съветници, 

Уважаеми господин Кмет на Община Разград, 

Уважаеми представители на общинската администрация, 

Уважаеми кметове на кметства, 

Скъпи съграждани, 

Предвид присъствието на 31 общински съветника и съгласно чл. 53 

ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет 

Разград, обявявам заседанието на Общински съвет – Разград за открито. 

 

 Секретар на днешното заседание ще бъде от групата на 

„Социалдемократи за Разград”.  

 

 Г-н Георги Атанасов – „Социалдемократи за Разград” 
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 Група Социалдемократи отказва да има секретар за днешното 

заседание.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Нямате такава правна възможност. В Правилника е предвидено 

представители от всяка група общински съветници по ред. Очаквам 

Вашето предложение. Г-н Добрев. 

 

Секретар на днешното заседание е общински съветник Добрин 

Добрев. 

 

 Уважаеми колеги, да преминем към разглеждане на Дневния ред, с 

който съгласно нашия Правилник, предварително сте запознати: 

 1. Обявяване Решение на Общинска Избирателна Комисия гр. 

Разград за избран общински съветник. 

2. Докладни записки 

3. Текущи. 

 
Предложения за изменения и допълнения в Дневен ред има ли?  

Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Г-н Председател, 

На основание Чл. 54 от Правилника предлагам да бъдат включени за 

допълнително разглеждане две докладни записки.  

Общинския съвет е сезиран от ръководството на МБАЛ „ Св. Иван 

рилски” гр. Разград за предстоящо провеждане на Общо събрание. И тъй 

като Община Разград има 18 % дялово участие в акции на дружеството и 

трябва да има свой представител, но няма внесена докладна записка в 

раздадените. Поради тази причина съм подготвил докладна записка и моля 

тя да бъде допусната за разглеждане, с оглед на определяне на 

представител на Общинския съвет за участие в Общото събрание. След 

раздаването на докладните записки дойде писмо и от ръководното тяло на  

„Свежест -98” АД гр. Разград където Община Разград също има 

миноритарен дял в акциите на това акционерно дружество и събранието е 

насрочено за 29.05. 2009 г. поради, което предлагам Общинския съвет 

също да вземе решение и да упълномощи представител, който да 

присъства и да участва в Общото събрание на „Свежест -98” АД гр. 

Разград.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Това са две отделни докладни записки г-н Бояджиев. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да, две отделни докладни записки. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други предложения за допълнение? 

Госпожо Карагьозова, заповядайте. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – Председател на Комисията провела 

конкурс за възлагане управление на „ДКЦ І – Разград” ЕООД 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Като председател на Комисията провела конкурс за възлагане 

управление на „ДКЦ І – Разград” ЕООД, на основание Чл. 11, ал.2 от 

Наредба №9 за условията и реда за провеждане на конкурси за възлагане 

на управлението на лечебни заведения по Закона за лечебните, 

предложеното от комисията класиране се утвърждава на първото след 

провеждане на конкурса заседание на съответния Общински съвет, но не 

по –късно от двумесечен срок от получаване от получаване решението на 

комисията. Моля да включите в Дневния ред Докладна записка, Относно: 

Утвърждаване предложеното класиране от комисия, провела конкурс за 

възлагане на управление на “ДКЦ I – Разград” ЕООД гр. Разград. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, други мнения, предложения за допълване на Дневния ред? 

Няма такива.  

Подлагам на гласуване до момента постъпилите три предложения, 

които съгласно Чл. 54, ал.6 от нашия Правилник трябва да бъдат 

подкрепени с мнозинство от 2/3.  

Първото предложение за допълнение на Дневния ред е Докладна 

записка от г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград, относно: 

Участие на представител на Община Разград в Общо събрание на 

акционерите на МБАЛ „ Свети Иван рилски” – Разград АД гр. Разград. 

Моля, гласувайте. 

 

С 23 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 6. 

Докладната записка се включва в Дневния ред. 

 

Втората Докладна записка е от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на 

Община Разград, Относно: Участие на представител на Община Разград в 

Общо събрание на акционерите на „Свежест-98” АД гр. Разград. 

Моля гласувайте.  
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С 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 4. 

Докладната записка се включва в Дневния ред. 

 

Третата Докладна записка с вносител Селиме Касимова Карагьозова-

Шакир - председател на комисията провела конкурс за възлагане 

управление на „ДКЦ І – Разград” ЕООД гр. Разград, Относно: 

Утвърждаване предложеното класиране от комисия, провела конкурс за 

възлагане на управление на “ДКЦ I – Разград” ЕООД гр. Разград. 

Моля, гласувайте.  

 

С 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

Докладната записка се включва към точка втора в Дневния ред. 
 

Подлагам на гласуване в цялост Дневния ред с направените в него 

допълнения.  
 

С 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

Дневния ред се приема. 
 

Преминаваме към точка първа от Дневния ред.  

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

 

Обявяване Решение на Общинска Избирателна Комисия гр. 

Разград за избран общински съветник. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

 При спазване на разпоредбата на Чл.30, ал.7 от ЗМСМА Ви 

запознавам с обстоятелството, че е налице влязло в сила Решение на 

Общинска избирателна комисия гр. Разград за избор на новоизбран 

общински съветник, а именно Джемиле Мехмедова Махмудова от листата 

на ДПС.  

 Давам думата на представителя на Общинската избирателна комисия 

гр. Разград Лилия Лефтерова да прочете решението.  

 Госпожо Лефтерова, заповядайте. 

 

 Г-жа Лилия Лефтерова - зам. председател на ОИК 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Уважаеми гости, 

 Упълномощена съм от Общинската избирателна комисия гр. Разград 

да прочета пред вас следното Решение: № 425 от 24 април 2009 година 
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На основание чл. 30, ал.4, т. 6 от ЗМСМА във връзка с чл. 107, ал.1 

от ЗМИ и като взе предвид представения акт за смърт на общински 

съветник Румен Кирилов Цанков от листата на Движение за права и 

свободи и писмото на Председателя на Общински съвет Разград, заведено 

под входящ № 363/ 24.04. 2009 г., Общинската избирателна комисия 

 

Р Е Ш И: 

 

Заличава  от листата за общински съветници Румен Кирилов Цанков. 

Обявява за избран за общински съветник следващия по ред в листата на 

Движение за права и свободи кандидат Джемиле Мехмедова Махмудова.  

На основание Чл.104, ал. 1 от Закона за местните избори решението 

може да бъде обжалвано в 7-дневен срок пред Административен съд 

Разград.  

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

 Благодаря Ви госпожо Лефтерова. 

Моля, новоизбрания общински съветник Джемиле Мехмедова 

Махмудова да заповяда отпред за полагане на клетва.  

Госпожо Махмудова, повтаряйте след мен: 

 “Заклевам се в името на Република България да спазвам 

Конституцията и законите на страната и във всичките си 

действия да се ръководя от интересите на гражданите от 

Разградска община и да работя за тяхното благоденствие”. 
 

/Г-жа Лилия Лефтерова – зам. председател на ОИК връчи 

удостоверението на Джемиле Мехмедова Махмудова. 

/Г-жа Джемиле Мехмедова Махмудова положи клетва след което 

подписа клетвен лист./ 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

 Пожелавам от мое име, а и от името на целия Общински съвет 

ползотворна работа на нашата колежка Джемиле Махмудова.  

 

 Колеги, преминаваме към точка втора от Дневния ред. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ І 

 



 6 

Докладна записка от Селиме Касимова Карагьозова-Шакир - 

председател на комисията провела конкурс за възлагане управление на 

„ДКЦ І – Разград” ЕООД гр. Разград, внесена по извънреден способ, 

Относно: Утвърждаване предложеното класиране от комисия, 

провела конкурс за възлагане на управление на “ДКЦ I – Разград” 

ЕООД гр. Разград. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Госпожо Карагьозова заповядайте. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – Председател на Комисия 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

В изпълнение на Решение № 310 по Протокол № 19 от проведено 

заседание на 27.01.2009 г. на Общински съвет Разград, изменено и 

допълнено с Решение № 344 по Протокол № 21 от 24.02.2009 г. и Решение 

№ 348 по Протокол № 22 от 31.03.2009 г. на Общински съвет Разград, 

комисията утвърдена със същото решение проведе конкурс за възлагане на 

управлението на “ДКЦ I – Разград” ЕООД гр. Разград. 

Конкурсът бе проведен на 19.05.2009 г. в съответствие с 

изискванията на Наредба № 9 за условията и реда за провеждане на 

конкурси за възлагане на управлението на лечебни заведения по Закона за 

лечебните заведения. 

 В определения срок в деловодството на Общината са подадени 

четири заявления за участие от д-р Бисер Росенов Симеонов; д-р Николай 

Райчев Денев; д-р Кръстю Михайлов Кръстев и д-р Петър Кирилов 

Бозмаров. 

На заседанието, проведено на 19.05.2009 г., в присъствието на 

кандидатите, комисията извърши проверка на съответствието на 

представените документи с предварително обявените конкурсни условия, 

въз основа на което допусна до участие в конкурса и четиримата 

кандидати.  

Съгласно чл. 8, ал. 3 от Наредба № 9 за условията и реда за 

провеждане на конкурси за възлагане на управлението на лечебни 

заведения по Закона за лечебните заведения, комисията допусна до 

събеседване кандидатите, получили оценка не по-ниска от мн. Добър 4,50 

на разработената Програма за развитие на дейността на лечебното 

заведение за три годишен период: д-р Николай Райчев Денев и д-р Кръстю 

Михайлов Кръстев. 

С двамата допуснати кандидати, комисията проведе събеседване по 

теми от представените програми и съобразно нормативно определените 

критерии,  оцени представянето им. 
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След окончателните резултати, комисията определи д-р Николай 

Райчев Денев за кандидат спечелил конкурса за възлагане на управлението 

на “Диагностично - консултативен център І – Разград” ЕООД с 

окончателен резултат – 5.29.  

Решенията са следните: 

1. Общински съвет Разград утвърждава предложеното класиране от 

комисията, с което е определен д-р Николай Райчев Денев за кандидат 

спечелил конкурса за възлагане на управлението на “Диагностично - 

консултативен център І – Разград” ЕООД гр. Разград за срок от 3 /три/ 

години. 

2. Възлага на кмета на Община Разград в двуседмичен срок от 

изтичане на срока по чл. 13, ал. 1 от Наредба № 9 за условията и реда за 

провеждане на конкурси за възлагане на управлението на лечебни 

заведения по Закона за лечебните заведения, да издаде заповед за 

назначаване на д-р Николай Райчев Денев за Управител на “ДКЦ I – 

Разград” ЕООД гр. Разград и сключи договор за възлагане на управлението, 

в който да се определят правата, задълженията и възнаграждението му. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Въпроси нямате. Мнения, 

предложения, разискване по проекта за решение. Заповядайте, със 

становища. Г-н Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

Уважаеми колеги, 

Ние трябва добре да преценим дали тази процедура не следва да 

изчакаме да мине срока за нейното обжалване. Сега аз за съжаление не съм 

готов така на прима виста да кажа дали подлежи тази процедура на 

обжалване, но предполагам, че тя се обжалва по предвидения в Закона ред 

и следва да минат тези срокове и едва след това Общинския съвет да се 

произнесе. Понеже докладната записка влезе по извънредния способ, сега 

ни се дава, аз нямам такава готовност. Не знам просто как да процедираме, 

но да не постановим сега, да не вземем едно незаконосъобразно решение, 

след което евентуално да постъпи жалба, да се обжалва процедурата и така 

да изпаднем в едно неловко положение.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Госпожо Карагьозова, заповядайте. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – Председател на Комисия 
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 Съгласно Наредба №9 по която е проведен конкурса и затова в този 

ред е предложението ни до Общинския съвет – първо в тридневен срок 

Комисията излиза с класиране, след което се предлага на Общинския съвет 

решението, в петдневен срок от утвърждаване на решението на Комисията 

се обявява класирането и се уведомяват участниците. Едва след 

уведомяване на участниците тече процедурата. Ако е нарушена 

процедурата има възможност всеки да възрази в тридневен срок от 

уведомяването им. Това е Чл.13 от Наредба № 9.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Други мнения и предложения колеги?  

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – Председател на Комисия 

 Колегите, които са допуснати до събеседване са колегите Кръстю 

Кръстев и Николай Денев. Д-р Кръстю Кръстев е с крайна оценка 5.06 в 

протокола и затова е като втори записан. По –високата оценка е на д-р 

Денев – 5.29. Протокола за решение е при Председателя на Общинския 

съвет и всеки може да го прочете.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Други мнения и предложения колеги?  

 Няма други мнения и предложения. Ако няма други становища, 

прекратявам разискването и обсъждането и подлагам на гласуване проекта 

за решение както е на вашето внимание. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26 . 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Иво Бориславов Илиев +   
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13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 400 

 

В изпълнение на Решение № 310 по Протокол № 19 от проведено 

заседание на 27.01.2009 г. на Общински съвет Разград, изменено и 

допълнено с Решение № 344 по Протокол № 21 от 24.02.2009 г. и 

Решение № 348 по Протокол № 22 от 31.03.2009 г. на Общински съвет 

Разград на  19.05.2009 г. от 15.00 часа в съответствие с изискванията 

на Наредба № 9 за условията и реда за провеждане на конкурси за 

възлагане на управлението на лечебни заведения по Закона за 

лечебните заведения е проведен конкурс за възлагане на управлението 

на “ДКЦ I – Разград” ЕООД гр. Разград. 

Назначената със същото решение комисия проведе конкурса в 

съответствие с изискванията на Наредба № 9 за условията и реда за 

провеждане на конкурси за възлагане на управлението на лечебни 

заведения по Закона за лечебните заведения – разгледа постъпилите 

заявления, оцени разработките и проведе събеседването. В изискуемия 

съгласно чл. 10 от Наредбата тридневен срок от провеждане на 

конкурса, комисията изготви  решение, с което определя д-р Николай 

Райчев Денев за кандидат спечелил конкурса за възлагане на 
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управлението на “Диагностично - консултативен център І – Разград” 

ЕООД с окончателен резултат – 5.29.  

Предвид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА, чл. 11, ал. 2, Наредба № 9 за условията и реда за провеждане 

на конкурси за възлагане на управлението на лечебни заведения по 

Закона за лечебните заведения и чл. 24 от Наредба № 3 на Общински 

съвет Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община 

Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 

общински предприятия, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

1. Общински съвет Разград утвърждава предложеното класиране 

от комисията назначена с Решение № 310 по Протокол № 19 от 

проведено заседание на 27.01.2009 г. на Общински съвет Разград, 

изменено и допълнено с Решение № 344 по Протокол № 21 от 

24.02.2009 г. и Решение № 348 по Протокол № 22 от 31.03.2009 г. на 

Общински съвет Разград, с което е определен д-р Николай Райчев 

Денев за кандидат спечелил конкурса за възлагане на управлението на 

“Диагностично - консултативен център І – Разград” ЕООД гр. Разград 

за срок от 3 /три/ години. 

2. Възлага на кмета на Община Разград в двуседмичен срок от 

изтичане на срока по чл. 13, ал. 1 от Наредба № 9 за условията и реда 

за провеждане на конкурси за възлагане на управлението на лечебни 

заведения по Закона за лечебните заведения, да издаде заповед за 

назначаване на д-р Николай Райчев Денев за Управител на “ДКЦ I – 

Разград” ЕООД гр. Разград и сключи договор за възлагане на 

управлението, в който да се определят правата, задълженията и 

възнаграждението му. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ IІ 

 

Докладна записка от Селиме Карагьозова - Шакир, общински 

съветник от Движение за права и свободи 

 
 



 11 

Относно: Изменение и допълнение на Решение 273 по Протокол 

17 от проведено заседание на Общински съвет – Разград на 25.11.2008г. 

относно разкриване на нови социални услуги “Център за социална 

рехабилитация и интеграция” и “Кризисен център” в село Стражец, 

община Разград. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Заповядайте госпожо Карагьозова като вносител на докладната 

записка. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – вносител, общински съветник от ДПС 

 Уважаеми колеги, 

Тази докладна записка беше разгледана от нашия Общински съвет на 

25.11. 2008 г. Тогава си спомняте, че беше върната от Областния управител 

с мотива, че много късно откриваме социалната услуга и няма възможност 

да бъдат включени в бюджета за 2009 година. Затова внасям тази докладна 

записка отново, с надеждата да бъде включена в бюджета за 2010 година 

като правя измененията, които ги приехме в бюджетната комисия, а 

именно, първа точка където е решението придобива вида: Дава съгласие 

за откриване от 01.01.2010 г., като делегирана от държавата дейност, 

на нова социална услуга “Център за социална рехабилитация и 

интеграция” в с.Стражец, предоставяна в общността с капацитет 40 

места и обща численост на персонала 8 (осем) човека, в съответствие с 

Методика за определяне числеността на персонала в 

специализираните институции и социалните услуги в общността 

съгласно Приложение №16, одобрена със Заповед № РД01/280 от 

24.03.2008 г. на Министъра на труда и социалната политика.  

 Като отпада последното изречение и четири реда от предходния 

абзац.  

Втора точка придобива вида: Дава съгласие за откриване от 

01.01.2010 г., като делегирана от държавата дейност, нова социална 

услуга “Кризисен център” в с.Стражец, предоставяна в общността, с 

капацитет 8 места и обща численост на персонала 6 (шест) човека, в 

съответствие с Методика за определяне числеността на персонала в 

специализираните институции и социалните услуги  в общността – 

Приложение №24, одобрена със Заповед № РД01/280 от 24.03.2008 г. на 

Министъра на труда и социалната политика. 

Като по същия начин отпада последното изречение и четири реда от 

предходния абзац.  

В точка четири, третата точка отпада. Точка 5 придобива 

следния вид: Възлага на Кмета на Община Разград да включи 

социалните услуги по т.1 и т.2 в проекта за бюджет на Община Разград 
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за 2010 г. съгласно Указанията на Министерството на финансите, за 

включване на  предложенията на общините за планираните разходи в 

държавния бюджет за 2010 г., в частта за делегирани дейности.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Ще помоля допълненията, които направихте да ги представите в 

писмен вид.  

Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. Кой ще ни запознае със 

становището на комисията? Д-р Карагьозова. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – член на ПК 

Уважаеми колеги, тази докладна записка беше разгледана на 18,05. 

2009 г. Беше гласувана по точки предвид това, че една част от колегите 

смятаха, че няма достатъчно сграда в предложената сграда в с. Стражец , 

необходимите стаи ги няма и затова по първа точка със „ЗА” гласуваха – 5, 

без „против” и „въздържали се”; втора точка колегите гласуваха да се 

отложи процедурата по откриване на нова социална услуга „Кризисен 

център” в с. Стражец за да се съберат необходимите документи, със „ЗА” 

гласуваха пак 5, без „против” и „въздържали се”.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Тази докладна записка е разгледана и в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика. Г-н Добрев, моля да ни запознаете със 

становището на комисията.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, 

На своето заседание тази докладна записка също е разглеждана и 

гласувана по точки. В края на краищата от присъствалите 8, 7 гласуваха 

със „ЗА” и 1 – „въздържал се”.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Госпожо Ангелова, 

заповядайте. 

 

 Г-жа Станка Ангелова – БСП 

 Аз имам два въпроса към вносителя: 

Пред мен Правилника за прилагане на  Закона за социално 

подпомагане и технологията за делегираните от държавата дейности по 

отношение на разкриване на социални услуги включват наистина 

мотивирани решения на Общинския съвет. В нашата докладна мотивите ни 

за откриване на тези две услуги са преди всичко, че съществува един 
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Център за подкрепа на жени в с. Стражец. Мотивите ни са насочени в 

цялата докладна, че имаме готов доставчик на тези услуги. Според мен 

технологията, която е разписана в Правилника е съвсем друга. Ние трябва 

да мотивираме, че населението има нужда от тези услуги и след това, 

втория ми въпрос е: Нали се осъзнава, че този Център не може да бъде 

пряко определен като доставчик на тези услуги. Кмета е задължен, в 

случай, че услугите се признаят и се разкрият. Съгласно Чл. 37 от 

Правилника да се проведе конкурс и ако се яви друг кандидат, който може 

да осъществява тези услуги, може да се възложат на него. Ще ми се да се 

предпазим от очакванията, че с тази докладна, с тези решения ние 

наистина ще получим подкрепата на Министерството на труда и 

социалната политика, ще се разкрият две услуги и тези две услуги 

задължително ще бъдат изпълнявани от това Сдружение Център за 

подкрепа на жени в с. Стражец. Втория ми въпрос е: Дали е проучено, 

съвместимо ли е осъществяването на тези две услуги вече в помещенията, 

които са изискуеми, съгласно т.2, на ал.2 от Чл. 36 а от Правилника, че ние 

трябва да имаме готова база където двете услуги могат да се организират. 

Проучено ли е това? В никакъв случай не съм против разкриването на 

социални услуги в селата, напротив, но не трябва да се излагаме с 

предложения и с взети решения, които не са проучени. Първо трябва да 

сме много силни в мотивите и второ наистина трябва да имаме базата 

където можем да организираме тези услуги, а технологията за това на кого 

ще се възложат и как е разписана в Чл. 37,38 и 39 от Правилника, които са 

по Закон задължения на Кмета да си проведе процедурите, да ги възложи 

на този, който отговаря на условията.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Заповядайте госпожо Карагьозова.  

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – вносител, общински съветник от ДПС 

Благодаря на г-жа Ангелова за въпросите. Относно необходимостта 

от такава дейност вече на няколко сесии е коментирано. Това е един 

Център, който наистина осъществява дейност обаче в условията на криза, в 

която сме сега. Съгласете се, че техните потребители на тази услуга се 

увеличават. Определено никой не иска да ангажира Кмета да нарушава 

Правилника за прилагане на Закона за социално подпомагане. Естествено, 

че ще бъде обявен конкурс и всичко ще бъде на конкурсни начала. В 

крайна сметка никой не казва, че точно Центъра в Стражец ще спечели. 

Казваме, че и те евентуално могат да участват. Относно сградата: все пак 

си мисля, че проверка на самата сграда не е само в нашите правомощия. В 

крайна сметка Директора на Регионалната дирекция по социално 

подпомагане ще направи предложението до Агенцията за социално 

подпомагане и доколкото знам те имат екипи, които проверяват на место. 
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Защото знам, че за нашия „Кризисен център” където имахме предложение 

за Осенец бяха много взискателни и само за съвсем леки довършителни 

работи самата Агенция не се съгласи да бъде подадено като „Кризисен 

център” преди години. Предполагам, че по същия начин ще бъде 

проверено и това НПО.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Госпожо Ангелова.  

 

 Г-жа Станка Ангелова – БСП 

 Само да допълня: ние вече имаме решение, че сме дали тези 

помещения за други социални услуги на тази неправителствена 

организация. Дублират се нещата, това ме притеснява. Значи, ние трябва 

да декларираме сега с двете си решения, че първо сме убедени, че там 

трябва да се разкрият точно тези две социални услуги, които наистина ги 

има в регистъра на допустимите социални услуги, но къде е нашия 

свободен имот с който трябва да разполагаме и който декларираме, че ще 

бъде предоставен точно за тези две услуги когато ние вече с решение сме 

се произнесли, че го даваме на тази неправителствена организация по друг 

проект. Разбирате ли? Ние в момента не разполагаме със свободни 

помещения, които можем да ги предоставим. В случай, че се утвърдят 

двете услуги г-н Председател, трябва да си променим решението, да 

изкараме от там тази неправителствена организация, да си освободим 

помещенията и да открием процедура по възлагане на тази социална 

услуга. Малко си преплитаме решенията. Това са моите опасения.  
 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 
Д-р Карагьозова. 
 
Г-жа Селиме Карагьозова – вносител, общински съветник от ДПС 
Благодаря на г-жа Ангелова. Само искам да уточня, че на предното 

наше заседание на това НПО разрешихме да кандидатства за Социално 
предприятие, но това е само обявена процедура и всъщност никой не е 
казал, че те ще спечелят. Още повече, че първия етаж на сградата 
доколкото знам също е свободна. Така, че на този етап от нас се изисква 
само да имаме решение на Общинския съвет, а по- нататък на самите 
неправителствени организации остава ангажимента да си подготвят 
помещенията за да не стане като миналата година когато нали, прекалено 
късно гласувахме разкриването на тези социални услуги. Моята цел е все 
пак да не пречим на предприемачите, както и на вашата. Надявам се 
усилията да са общи.  

 

Г-жа Станка Ангелова – БСП 

Само искам да прочета, че в т.1 пише – „Мотивирано решение от 

Общинския съвет”. Така се разкрива услуга. В точка втора пише: 
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„Документи удостоверяващи право на собственост или основание за 

ползване на съответната материална база, която е съобразена с вида на 

социалната услуга” -  така ще разкрият. Това са моите опасения, че ние в 

момента ще вземем само първото решение, че желаем да бъдат разкрити 

двете социални услуги и никой няма да се възпротиви защото колкото 

повече социални услуги, толкова по – добре. Въпроса е: Кой имот ще 

посочим, че е имота в който ще организираме тези две услуги? Това ми 

беше въпроса. Точка 2 към Чл. 36а, ал.2 – това са изискуемите документи, 

с които се разкрива услуга. Кой имот ще посочим?  
 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 
Заповядайте госпожо  Карагьозова. 
 
Г-жа Селиме Карагьозова – вносител, общински съветник от ДПС 

 В точка три на решението сме посочили имота. Значи те имат право 

на собственост, доколкото знам имат 5 – годишен договор с Общината, под 

наем е взето помещението и това са вече номерата на сградата, които са в 

точка три на нашето решение.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси колеги, имате ли към вносителя? Г-н 

Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – БСП 

Д-р Карагьозова, аз имам няколко въпроса: На първо място – Как 

преценихте, че село Стражец има най-належаща нужда от откриване на 

тези Центрове и предоставяне на тези социални услуги? – имайки предвид, 

че на територията на Общината, както общинския център съществуват и 

големи населени места като Дянково, като Ясеновец където също имат 

проблеми в такъв смисъл, който Вие сте написали. 

Втория ми въпрос е: Какво представляват двете социални услуги? – 

защото никъде в докладната записка на мен не ми стана ясно какво реално 

ще предлагаме на населението на това населено място. 

И последния ми въпрос е: Къде са мотивите, които ние трябва да 

изложим като Общински  съвет за откриване на тези социални услуги? -  

защото ако наистина искаме да е издържано и да мине пред Държавната 

администрация ние трябва да се постараем да дадем достатъчно данни, че 

именно в с. Стражец, както Вие сте написали, има доказана потребност от 

предоставяне на такива услуги и категорична необходимост за тяхното 

разкриване.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Заповядайте госпожо Карагьозова. 
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Г-жа Селиме Карагьозова – вносител, общински съветник от ДПС 

 „Центърът за подкрепа на жени в с. Стражец” е регистриран като 

доставчик на такива социални услуги и там имаме наблюдение и имаме 

точно проведени изследвания, точно колко консултации са извършени, 

какви прегледи и колко жени се нуждаят от такава нужда.   По принцип не 

ни пречи по – нататък, ако има капацитет Центъра да разшири своята 

дейност. За сега имаме нужда от такъв Център. Аз се надявам да нямаме 

нужда обаче ако имаме нужда, в крайна сметка това е делегирана от 

държавата дейност, могат да се включат и други села. Защото нали се 

сещате, че увеличаването на социалните дейности не е много в наш 

интерес. Означава увеличаване на безработицата, проблеми на хора и т.н. 

Към този момент са изчислени, че има такива социални консултанти, с тях 

са направени тези беседи, има назначени специалисти, които работят. И в 

крайна сметка целта е да се развие тяхната дейност, ако в крайна сметка 

Министерството на труда и социалната политика прецени. Ние понеже сме 

разглеждали тези докладни ноември месец – едната социална услуга 

представлява консултации, беседи, лекции, обучаване на определен 

персонал, имат юристи, лекари. А „Кризисния център” по принцип се 

надяваме да се използва по – рядко, това обикновено е за жени подложени 

на насилие, в пресата бях чела, че имало вече и мъже подложени на 

насилие, могат да ги приютят там за определено време.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Други въпроси колеги? Г-н Ганев. 

 

 Г-н Ивайло Ганев – Зелена България 

 Аз имам въпрос: Доколкото разбрах от доклада на ПК по социална 

политика и здравеопазване, колегите от комисията не са подкрепили 

втората точка на докладната поради липса на достатъчно квадратура за 

предоставяне на двете услуги в тези помещения. Доколкото си спомням и 

на бюджетната комисия самата д-р Карагьозова предложи да гласуваме 

само първата точка, да не гласуваме втората точка, т.е. да предоставим 

само първата услуга, която беше „Център за социална рехабилитация и 

интеграция”, а да отпадне точка втора. Какво наложи да промените 

докладната? 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Заповядайте госпожо Карагьозова. 

 
Г-жа Селиме Карагьозова – вносител, общински съветник от ДПС 

 Аз ходих на место и се запознах с условията, които са там. Има 

възможности и за ремонти, които да се осъществят и затова предлагам 

докладната в този вид.  
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Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, други въпроси? Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Само едно мнение г-н Председател: Аз нямам възражение нека да се 

вземе решение, проблема мисля, че е чисто правен и ще се заложи един 

капан в който в края на краищата може и двете услуги да отпаднат. Защото 

с първото решение, аз го имам тук пред мен решението, ние си даваме 

съгласието и това нещо влиза като елемент за да се кандидатства по първия 

проект. Аз не знам дали е пуснато предложението, предполагам че е 

пуснато. Би следвало да е пуснато тъй като април месец е била сесията. По 

вторите предложения пак ще се опише този имот – и по първото и по 

второто ще се опишат тези имоти, становището се дава, знаете от къде 

тръгва, през деветия етаж и стига горе в Министерството. И в един момент 

да не стане така при първото предложение да увисне второто защото няма 

как да не се отрази от специализираната институция, че за едни и същи 

социални дейности се предлага едно и също помещение. Друг е въпроса 

дали отговарят, дали са достатъчно на брой и т.н. При дублиране напълно е 

голяма вероятността или само първия проект да мине тъй като има 

решение, а втория въобще да отпадне защото реално тези помещения са 

отдадени за друга социална услуга и в края на краищата от много 

приоритети да се получи издънка образно казано. Защото последващо 

решение вече на Общинския съвет то няма да бъде от полза по простата 

причина, че процедурата изисква при кандидатстването да бъдат спазени 

тези и тези, за това което говори Ангелова условия, включително и 

условие, че има подсигурено такова помещение, което отговаря на тези и 

тези изисквания.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Прекратявам процедурата по задаване на въпроси към вносителя. Да 

преминем към разискване и обсъждане. Заповядайте със становища по 

проекта за решение. Мнения и предложения. Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – БСП 

След изчерпване на процедурата по въпроси и мнения и съображения, 

с оглед на направените разисквания и поставените въпроси и направените 

предложения за нова редакция на решенията предлагам гласуването на 

диспозитива на решенията да стане поотделно г-н Председател, точка по 

точка.  

  

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, предвид постъпилото процедурно предложение на колегата 

Стоян Димитров аз го подлагам на гласуване: Проекта за решение да се 
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гласува по точки, след това ще го гласуваме в цялост като решение. По 

направеното предложение на г-н Димитров, моля гласувайте.  

 

С 15 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 14. 

Предложението не се приема. 

 

 Подлагам на гласуване проекта за решение както е на вашето 

внимание предложен и допълнен от вносителя. Моля, гласувайте.  

 

 Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 401 

 

В момента в с. Стражец, община Разград има доказана 

потребност от Център за социална рехабилитация и интеграция и 

Кризисен център. Държавата подкрепя и държавният бюджет 

финансира развитието на социални услуги в общините като 

делегирана от държавата дейност. 

Съгласно “§ 3. Държавата съдейства на общините и 

юридическите лица с нестопанска цел за създаване и подкрепа на 

служби и центрове за изпълнение на мерките по чл. 5, ал. 1, т. 5 и 6”. 

Дейността на Сдружение “Център за подкрепа на жени в с. 

Стражец” в предоставяне на различни услуги за безработни жени от 

етническите групи показа категоричната необходимост от 

откриването на двете нови социални услуги “Център за социална 

рехабилитация и интеграция” и “Кризисен център”, като делегирана 

от държавата дейност. 

Центърът за подкрепа на жени в с. Стражец е регистриран като 

юридическо лице с нестопанска цел в обществена полза и притежава 

необходимите удостоверения от Агенцията за социално подпомагане. 

Всяка година държавните институции извършват контрол на 

дейността и водената документация. Гражданската организация 

редовно подава задължителните публични отчети в Министерството 

на правосъдието и Агенцията за социално подпомагане.  

Няма ограничение в Разград да се развиват две или повече 

идентични социални услуги, предоставяни от различни доставчици в 

общността. Това обстоятелство само би подобрило възможностите за 

уязвимите групи, увеличило конкуренцията и безспорно би повишило 

качеството на предоставяните социални услуги. 

Предвид гореизложеното на основание чл.18 от Закона за 

социално подпомагане /ЗСП/, чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и във връзка с § 3 от 
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Закона за защита срещу домашно насилие и чл. 36, ал. 1 и ал. 2, ал.5 от 

Правилника за прилагане на ЗСП /ППЗСП/, Общински съвет – 

Разград, с 20 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 10, 

 

РЕШИ: 

 

1. Дава съгласие за откриване от 01.01.2010 г., като делегирана от 

държавата дейност, на нова социална услуга “Център за социална 

рехабилитация и интеграция” в с.Стражец, предоставяна в общността 

с капацитет 40 места и обща численост на персонала 8 (осем) човека, в 

съответствие с Методика за определяне числеността на персонала в 

специализираните институции и социалните услуги в общността 

съгласно Приложение №16, одобрена със Заповед № РД01/280 от 

24.03.2008 г. на Министъра на труда и социалната политика.  

2. Дава съгласие за откриване от 01.01.2010 г., като делегирана от 

държавата дейност, нова социална услуга “Кризисен център” в 

с.Стражец, предоставяна в общността, с капацитет 8 места и обща 

численост на персонала 6 (шест) човека, в съответствие с Методика за 

определяне числеността на персонала в специализираните институции 

и социалните услуги  в общността – Приложение №24, одобрена със 

Заповед № РД01/280 от 24.03.2008 г. на Министъра на труда и 

социалната политика. 

3. Двете социални услуги се предоставят в общински 

нежилищен имот – публична общинска собственост, представляващ 

трети етаж от сграда №70860.507.216.1 /триетажна масивна/ със 

застроена площ от 104,00 квадратни метра, разположена в поземлен 

имот №70860.507.216 по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на село Стражец, Община Разград, одобрена със заповед № 

РД-18-71/07.11.2007 година на изпълнителния директор на АГКК, с 

площ от 541,00 квадратни метра, находящ се в село Стражец, Община 

Разград, Област Разград, улица „Москва” №26, актуван с АОС № 2 от 

17.11.1997 г., при съседи: №70860.507.217; №70860.507.219; 

№70860.507.601 и №70860.507.213. 

4. Задължава Кмета на Община Разград, не по-късно от 10 /десет/ 

дни от влизане в сила на това решение, да изпрати на директора на 

Регионална дирекция за социално подпомагане гр. Разград следните 

документи за изготвяне на предложение до изпълнителния директор 

на Агенцията за социално подпомагане: 

• Решението на Общински съвет – Разград за откриване на двете 

нови социални услуги в с. Стражец; 

• копие от документа за собственост на сградата. 
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5. Възлага на Кмета на Община Разград да включи социалните 

услуги по т.1 и т.2 в проекта за бюджет на Община Разград за 2010 г. 

съгласно Указанията на Министерството на финансите, за включване 

на  предложенията на общините за планираните разходи в държавния 

бюджет за 2010 г., в частта за делегирани дейности.  

6. Настоящото решение да бъде изпратено на Kмета на 

Община Разград и Областен управител на Област Разград в седем 

дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд - Разград 

 

СТАТИЯ IІI 

 

Докладна записка от Божинел Василев Христов – Общински 

съветник 

Относно :  Допълване състава на комисията по Чл.2 от Наредба 

№ 2 за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Г-н Христов, заповядайте. 

 

 Г-н Божинел Христов – вносител, независим общински съветник 

Със   своe   решение  от 24.02.2009 година , Общински съвет Разград 

избра комисия която да подпомага кмета на общината в изпълнение на 

правомощията му по чл.1 ал.1 от  Наредба №2 за придобиване,  управление  

и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която се състои 

от общо 11 члена,  като от тях са избрани както следва : Общински 

съветници от различни политически групи - 8 члена  и от квотата на  

Общинска администрация  3 – ма служители , които се назначават със 

заповед на кмета на Община Разград. 

В предвид на това, че към настоящия момент са постъпили за  

разглеждане  доста преписки, молби и писма на граждани от  2009 година, 

като по думите на служителите на администрацията на кмета има и такива 

които са от 2007 и 2008 година, и с оглед на експедитивното  им  решаване , 

аз моля Общинския съвет да вземе следното решение:  Да увеличи състава 

на комисията по Чл.2 от Наредба № 2 за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост с още двама члена 

като същите са служители на Общинската администрация на Община 

Разград и да упълномощим Кмета да определи допълващия състав на 

комисията по Чл.2 от Наредба № 2 като със своя заповед определи и 

членовете от Общинска администрация. 

 



 21 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

Г-н Димитров, заповядайте със становището на комисията. 

 

 Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Докладната записка на общинския съветник Божинел Христов беше 

разгледана на 18.05. 2009 г. и получи подкрепата на 7 общински съветника 

от комисията, без „против” и  1 – „въздържал се”.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Колеги, заповядайте с въпроси към вносителя. Г-н Милев, 

заповядайте. 

 

 Г-н Миле Милев – БСП 

 Имам чувството, че това се потвърди и от предната докладна 

записка, че нашият Общински съвет топа топката на едно място. В тази 

връзка е и въпросът ми към вносителя: Какво налага само три месеца след 

като сме разглеждали тази докладна записка отново да се връщаме към 

този въпрос?  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Христов. 

 

Г-н Божинел Христов – вносител, независим общински съветник 

Нека общинските съветници преди да зададат въпрос просто нека да 

прочетат докладната записка, аз съм написал какво налага.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Захариев. 

 

Г-н Симеон Захариев – БСП 

Може ли накратко да се каже, какво е свършила тази комисия 

досега?  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Христов. 

 

Г-н Божинел Христов – вносител, независим общински съветник 

 Настоящата комисия е провела 3 заседания като на последното 

заседание сме разпределили по – голямата част от преписките. На 
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следващо заседание, което сме го насрочили за 28, т.е. в други ден 

предполагам, че тези преписки които са били разпределени ще бъдат 

върнати в комисията. Ако бъдат върнати предполагам, че ще се вземат и 

конкретни решения.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други въпроси? Въпроси няма. Да преминем към разискване и 

обсъждане на проекта за решение. Заповядайте със становища колеги. Г-н 

Цонев.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми г-н Божинел Христов, 

Уважаеми съветници, 

Тази комисия се структурира от началото на тази година. Минаха 

близо 5 месеца. Досега не е свършила никаква работа. Няма и да може да 

работи рационално поне така както е структурирана, даже и с това 

допълнение. Нееднократно съм изказвал своето становище, Кмета на 

Общината също. Аз имам следното предложение: Нека г-н Божинел 

Христов, в това число и общинските съветници, които гласуваха неговото 

предложение да си признаят грешката, защото няма безгрешни хора, а явно 

тук е допусната грешка с изменението на Наредба № 2 и със състава на 

тази комисия. И да дадат възможност наистина хората, които са подали 

тези молби и повече от 5 – 6 месеца чакат да си получат услугата, която е 

задължение на Общината, а не на Общинския съвет. Много ви моля 

наистина направете това, защото даже и да бъде допълнена и с още 3-ма 

члена, може след това да има ново предложение за още няколко, тази 

комисия така както е структурирана няма да работи рационално и 

ефективно. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Едно продължение на това, което каза г-н Цонев.  

Уважаеми г-н Председател, 

Помислете за някаква комисия постоянна да бъде на която г-н 

Божинел Христов да и стане председател и да осъществява ръководни 

функции.  

Г-н Христов, 

В тази комисия Ви трябват „шерпи”. И тия двама, които сега искаш 

да бъдат предоставени пак няма да свършат работа по простата причина, че 

е сбъркана въобще формулата. Каза го и г-н Цонев. Това е отсяване на 
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всичко, което влиза като суров материал в Общината. Там работи 

Общинска администрация и 5 човека сега да станат пак няма да решат този 

проблем защото в стария си състав тази комисия беше от 10 - 11 човека 

само специалисти. Какъв е проблема не мога да разбера. Нека да си има 

общински съветници, нека да има. Осъществявайте контрол. В края на 

краищата крайните решения тука при вас идват. Вие ги вземате. Но 5 

месеца в момента стоят преписки и се разнасят. Ето сега,  ти самия го 

казваш „Върнали се обратно в Общинската администрация”. Общинската 

администрация не ги препращаше, тя сама си ги решаваше. Ако има 

някакви пропуски, намесват се общинските съветници от квотата на 

Общинския съвет, вкарват се в заседание, решава се този въпрос. Хората 

ще продължават да чакат. Всеки месец ще си правите заседания, ще си 

препращаме преписки от един специалист на друг специалист, в 

специализирана комисия, не виждам просто смисъла от цялото това 

размотаване на преписките на гражданите. В този смисъл аз също 

подкрепям тази идея, нека да си бъде тази специализирана комисия, нека 

да има представители на Общинския съвет, общински съветници, но там 

трябва да влязат специалистите, които на место без кореспонденция, без 

входяща и изходяща кореспонденция да ги решават във възможно най – 

кратките срокове.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Бояджиев. Г-н Христов, заповядайте. 

 

Г-н Божинел Христов – вносител, независим общински съветник 

 Искам само да отговоря на г-н Цонев.  

 Г-н Цонев, комисията е структурирана с решение от 24.02. 2009 

година. След това последва едно обжалване, ако си спомняте. Така, че 

комисията започна да работи в края на месец март, а не 7 месеца нали, 

откакто работи. Да, значи и Вие на последното заседание на което ние Ви 

поканихме в началото Вие казахте: „ Няма да работи” и то не заради това, 

че комисията не иска и защото членовете вътре, които са от Общинска 

администрация не искат да свършат работа, а просто г-н Цонев Вие с 

Вашето писмо, което ми пратихте ясно ми дадохте да разбера, че просто 

комисията докато е от Общинския съвет, членове на Общинския съвет 

имат преимущество вътре, просто няма как да работи. Значи с това писмо, 

ако искате, много грубо ще се изразя Вие просто, не знам дали е удобно да 

използвам такава дума, ама няма да я използвам, нали на лели и т.н. Искам 

да кажа нещо друго: Да г-н Бояджиев напълно съм съгласен с Вас, че по – 

голямата работа ще бъде свършена от Общинска администрация и не 

случайно заседанията на тази комисия се води от общински служител. Т.е. 

секретаря, който е вътре сме го определили от Общинска администрация. 

Трябва да Ви кажа, че Вашите служители наистина имат желание да 
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свършат работа, с добро око гледат, но пак Ви го казвам, каквото казах и 

преди малко: Ако г-н Цонев направи така, че тази комисия, т.е. да не я 

спъва, защото е необходимо само едно единствено изречение отгоре да 

сложи в резолюцията – Да се окомплектова и да се прати в Комисията по 

Чл.2. Но това нещо не един път, два пъти, сигурно три или четири пъти г-н 

Цонев и накрая в писмото го пише, просто няма как да стане. Ако г-н 

Цонев не иска, наистина няма как да стане.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, за реплика ли? Заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

За реплика. Не съм казал 7 месеца, ако си спомняте казах 5 месеца и 

съвсем основателно. Защото още декември месец г-н Христов, Вие 

предложихте и променихте Наредба №2. Спомнете си. Наредба №2 се 

промени. Забранихте на Кмета да издава Заповед да назначава комисия. 

Тогава казахте, комисия избрана от Общинския съвет. Друг е въпроса защо 

толкова късно внесохте предложение за състава на комисията. Затова казах 

5 месеца. Така, че нищо не съм излъгал. А по отношение на това, че 

Любомир Цонев спъва работата на комисията много Ви моля. Значи, има 

си технология на деловодство и отчет на движение на всички материали, 

постъпления – писма, молби, жалби и т.н. Просто малко трябва да се 

запознаете. Това си е напълно регламентирана по нормативен ред 

процедура за да може да се следи движението на материалите и те си 

вървят съобразно и разпределението на задълженията по вътрешната 

нормативна уредба. Вие променихте и дадохте потока от тези материали 

към тази комисия, което означава определен ред. И аз съм Ви го обяснявал 

много пъти  по време и на заседание на комисията, присъствах веднъж. 

Всъщност се опитах съвсем спокойно, с нормален тон, доколкото мога да 

Ви го обясня това и мисля, че някои от членовете на комисията го разбраха. 

Просто Вие не искате да си признаете грешката и аз затова Ви помолих – 

Направете това няма нищо лошо. Аз винаги съм готов да призная когато 

съм сгрешил защото няма безгрешни хора.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

Имам само едно допълнение г-н Председател. Г-н Христов, 

резолюциите на входящата поща, аз ги правя, не ги прави г-н Цонев. И 

съгласно текста на Правилника те няма да бъдат резолирани до г-н Цонев, 

а директно ще бъдат резолирани до комисията, респективно до теб защото 

ти си Председател и съгласно обикновените правила за документооборота 

в деловодния си смисъл ти ще кажеш кои да бъдат, какво разпределение, 

какви специалисти. Ти си Председател на тази комисия. Ако на г-н Цонев 

започна да му ги резолирам, той да събира преписки, той изземва 
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функциите на вашата комисия. Няма как да стане. Тъй, че всички 

материали които идват ще идват директно вече резолирани от мен до теб. 

А те бяха досега до г-н Цонев защото всичко се събираше при него докато 

започне комисията да действа. Сега ще ги получаваш директно.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси, колеги? Г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Скъпи съграждани, 

Въпреки смеха в тази зала бих казал доста нелеп в случая остава едно 

тягостно усещане, че има желание в Общинския съвет да бъдат променени 

някои от процедурите, които дълги години са тровели работата на 

Общинския съвет и на Общинската администрация и едно абсолютно 

организирано неприемане на тези промени от страна на Общинската 

администрация. Каква е същността на това което тази комисия е призвана 

да промени. Досегашната дългогодишна практика показва, че /ще го 

разгледам въпроса от гледна точка на общинската собственост/ много 

често предложения, молби от наши съграждани, от фирми, от организации 

минаваха през един филтър на Общинската администрация, който ги 

спираше към Общинския съвет за вземане на становище и за решение, 

съвсем умишлено. Има редица частни случаи, които аз знам, но в момента 

не е мястото за частните случаи. Тази ново организирана комисия беше 

призвана точно да предпази Общинския съвет от това  да бъдат 

филтрирани и предложенията които касаят в частност общинската 

собственост да влязат в комисиите, да влязат за разглеждане в Общинския 

съвет и тук да бъде взето решението, а не от Общинската администрация 

на кой да се даде път и кой да бъде спрян. И цялото това нещо се крие тъй 

като се търси оправдание защо се бойкотира работата на тази комисия, 

след дълго обяснение в хода на заседанието на ПК по управление на 

общинската собственост, което беше проведено на 18 май стана ясно: Тази 

комисия няма да работи докато председателят й се казва Божинел Христов. 

Правеше се всичко възможно Божинел Христов да абдикира от 

отговорността с която ние сме го натоварили от Общинския съвет и да 

бъде някой, който ще гледа Общинската администрация в очите и отново 

ще се върне старото положение, тази комисия да бъде придатък на 

Общинската администрация - да бъде филтър, да бъде спънка пред някои 

инициативи. Аз не мога да приема, че Божинел Христов или който и да е 

друг може да бъде пречка в работата на тази комисия. В края на краищата 

никой не резолира тези преписки до Божинел Христов, а до Председателя 

на Комисията. Въпреки моето добро отношение към г-н Христов, айде да 
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не го надценяваме и да не го превъзнасяме толкова много, че той едва ли 

не ще събори Общината. Той е един от нас, като Председател ще си 

свърши работата. И с тази докладна записка много пъти тука в залата беше 

казано: Признайте си грешката, признайте си грешката. Ами ето той при 

създаването на тази комисия в предложението имало някакви 

недоизкусурени неща, но той пред очите на всички си поправя грешката, 

казва – За изменение трябва да се направи това и това за да тръгне по – 

добре работата. Не му вменявайте вина, че не работи комисията. Аз съм 

видял, защо тази комисия не работи и причината не е г-н Христов.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, неусетно преминахме от въпроси към дискусия. Последните 

три изказвания бяха в тази насока. Последно, въпроси към вносителя имате 

ли? Въпроси нямате. По разисквания и обсъждания.  

Г-н Цонев, не мога да Ви дам думата, за съжаление нашия 

Правилник казва Чл. 61, че Кмета и неговите заместници могат по един 

въпрос да вземат само веднъж становище. Съжалявам. Други колеги, с 

изказвания? Мнения и предложения по проекта за решение, колеги. 

Заповядайте. Г-н Захариев. 

 

Г-н Симеон Захариев - БСП 

Аз считам, че тук не става въпрос нито за председателя, нито за 

самата комисия, нито за контрола, който трябва да упражнява Общинския 

съвет. Тук става въпрос за една досега добре сложена работа за обслужване 

на населението. И гражданите най-малко са тези, които трябва да  страдат 

от това, че ние сме избрали някаква абсолютно ненормална процедура или 

комисия за да решава някакви въпроси. Отиваме към една самоцелна 

дейност. Правим всичко възможно да наложим нещо, което явно е, че няма 

жизненост. Защо трябва да изземваме функциите на администрацията и да 

си слагаме собствени функции. Щом сме избрали тази комисия би 

трябвало от никого да не се оплакваме. Председателя на тази комисия да я 

организира и да си свърши работата. Сами сме се натоварили с една 

несвойствена за нас дейност.  Нека я свършим щом можем. А не сега да 

добавяме някакви хора, след известно време трябва всички да ги подменим. 

Натам отива работата. А не да се оправдаваме сега, избрана е комисията, 

който си е сложил „този таралеж в гащите” трябва да го държи там и да си 

свърши работата. Всякакви други оправдания, ние не сме малки деца сега 

тук да се кандърдисваме, колко хубаво щяло да стане ако заместник кмета 

Любомир Цонев не знам си какво, сложел някаква резолюция. Въпроса е, 

че ние тази комисия, според мен тя действително трябва да се разпусне и 

всичко да си отиде по местата.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 
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Други становища, колеги? Г-н Василев. 

 

Г-н Валентин Василев – ГЕРБ 

Благодаря г-н Председател. Благодаря и аз като член на комисията. 

Само ще кажа: Благодаря на г-н Захариев, разбрах днес, че съм ненормален.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други становища, колеги? Г-н Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

Уважаеми колеги, аз предлагам да помислим над варианта тази 

комисия да запази своята численост и евентуално, ако е необходимо, нали 

правя предложение към вносителя г-н Божинел Христов, ако е необходимо 

още двама члена от общинската администрация да се вкарат но в 

числеността, която е към момента, защото иначе комисията ще стане с 

много членове и според мен няма да е гъвкава работата й, и няма да е 

толкова бърза и ефективна.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Ще помоля само за протокола да направите предложението в писмен 

вид. Г-н Христов, като вносител ще вземете ли становище по 

предложението? Други мнения и предложения колеги, има ли по проекта 

за решение? Други мнения и предложения няма. Прекратявам 

разискването и обсъждането. Предложението на колегата Тодор Димитров, 

което касае: Допълване числеността на комисията. Заповядайте г-н 

Димитров да конкретизирате. 

 

Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

Г-н Председател, ако трябва да уточня, аз направих този анонс към 

вносителя на тази докладна записка защото тук се променят кардинално 

нещата. Ние отиваме към промяна на решение № 333 и където ще 

направим промяна в частта в т.1: Значи ще стане – Общински съветници с 

численост 6 и ще станат 5 члена от общинска администрация и по този 

начин мисля, че ще постигнем същия ефект и ще запазим в същото врече 

числеността от 11 члена защото от 13 члена комисията вече става много 

голяма, по тромава ще бъде нейната работа, а ние виждаме, че явно има и 

доста работа, която трябва да се свърши от стар период. В тази връзка ми 

беше предложението отправено към вносителя Божинел Христов, ако го 

приеме разбира се. Съответно в т.2 трябва да видим кои са общинските 

съветници, които евентуално ще отпаднат, нали на мястото на членовете от 

Общинска администрация.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 
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Г-н Христов, заповядайте като вносител със становище по 

предложението. В случай, че приемате предложението на г-н Тодор 

Димитров следва да изготвите и да промените проекта за решение, като 

действително се направи изменение на решение № 333 от Протокол №21. 

В т.1 цитираното решение и в т.2. Очаквам Вашето становище г-н Христов.  

 

Г-н Божинел Христов – вносител, независим общински съветник 

Г-н Председател, мога ли да помоля за 5 минути почивка? 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, обявявам 10 минути почивка.  

Прекъсвам заседанието. 

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА. 
 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, заповядайте. Заемете си местата в залата. 

Продължаваме нашата работа. Г-н Христов като вносител на докладната 

заповядайте със становище.  

 

Г-н Божинел Христов – вносител, независим общински съветник 

Предлагам следната редакция: Първа точка: Изменя свое Решение № 

333 от Протокол № 21 от проведено заседание на 24.02. 2009 г. В т.1 

изменя числеността както следва: 8 члена които са избрани общински 

съветници плюс 5 члена от общинска администрация, назначени със 

заповед на Кмета на Община Разград.  

Втора точка: Избира заместник председател на комисията по Чл.2, 

който е от квотата на общинска администрация. 

Трета точка: Комисията има право при необходимост да привлича 

съответни външни специалисти за своята работа. 

Четвърта точка: Упълномощава кмета да определи допълващия 

състав от 2- ма човека и издаде заповед за тяхното назначаване. 

Пета точка: Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на 

Община Разград и  Областен управител  Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Христов. Ще Ви помоля да направите в писмен вид 

Вашето предложение. Колеги, чухте предложението на вносителя за 

изменение на проекта за решение. По направеното предложение за проект 

за решение, моля гласувайте.  
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Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 402 

 

Със своe решение  № 333 по Протокол № 21 от 24.02.2009 година , 

Общински съвет Разград избра комисия която да подпомага кмета на 

общината в изпълнение на правомощията му по чл.1 ал.1 от Наредба 

№2 за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, която се състои от общо 11 члена,  като от тях 

са избрани както следва : Общински съветници от различни 

политически групи - 8 члена  и от квотата на  Общинска 

администрация  3– ма служители , които се назначават със заповед на 

кмета на Община Разград.. 

Предвид гореизложеното и на основание Чл. 21  ал. 1 т. 23 и  чл. 

33 ал.1 т.2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.42 т.2 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет - Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация  Мандат 2007 - 

2011 год.  Общински съвет Разград, със 17 гласа „ЗА”, „против” – 1, 

„въздържали се” – 12,  

РЕШИ : 

 

І. Изменя свое Решение № 333 от Протокол № 21 от проведено 

заседание на 24.02. 2009 г. в следния смисъл: 

1. Точка първа придобива следната редакция: 

„Общински  съвет Разград избира комисия, която да подпомага 

кмета на общината в изпълнение на правомощията му по чл.1 ал.1 от  

Наредба №2 за придобиване,  управление  и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост с численост 8 члена плюс 5 члена от 

общинска администрация назначени със заповед на Кмета на Община 

Разград.”  

2.Точка четвърта придобива следната редакция: 

„Общински съвет Разград избира заместник председател на 

комисията, която ще подпомага кмета на общината в изпълнение на 

правомощията му по чл.1 ал.1 от Наредба №2 за придобиване,  

управление  и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

който е от квотата на общинска администрация.” 

3. Точка 5 придобива следната редакция: 

„Комисията има право при необходимост да привлича съответни 

външни специалисти за своята работа.” 

 

4. Създава се точка 6 със следната редакция: 
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„Упълномощава кмета да определи допълващия състав от 2- ма 

члена и издаде заповед за тяхното назначаване.” 

Точка 5 от решението става точка 7: 

„Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и  Областен управител  Разград в 7-дневен срок от приемането 

му.” 

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и  Областен управител  Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

 

    СТАТИЯ IV 

 

Докладна записка от   Денчо Стоянов Бояджиев  -  кмет на Община 

Разград, внесена по извънреден способ 

Относно: Участие на представител на Община Разград в Общо 

събрание на акционерите на МБАЛ ”Свети Иван Рилски” – Разград 

АД гр. Разград. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми дами и господа,  

 Предложението беше до Общинския съвет. Общото събрание  е 

насрочено за 28.05. 2009 г.  и по този повод аз съм внесъл по извънредния 

способ тази докладна записка. Ваше право е да изберете представител, 

който ще представлява собственика и ще защитава интересите на 

Общината.   

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Заповядайте г-н Димитров. 

 

 Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

 Уважаеми колеги, аз имам един въпрос към вносителя г-н Денчо 

Бояджиев: 

 В проектите за решения какви са примерно, сега четем: Промяна в 

състава на директорите – Каква е промяната, която се предлага? Знаем ли?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Ами тя цялата преписка г-н Димитров е в Общинския съвет. Не е в 

Общината.  
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 Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

 Тя е в Общинския съвет обаче сега ни се дава по извънредния способ 

тази докладна записка. Ако я имах по – рано аз щях да си направя 

проверката. Още повече, че така внесена по извънредния способ тя не 

отговаря и на изискванията защото съгласно нашия Правилник има срок, в 

който трябваше да е внесена в Общинския съвет – в звеното. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Не я гласувай. 

 

Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

Така, че в тази връзка са ми въпросите. Ние трябва да знаем какво 

гласуваме. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Предложението е отправено до Председателя на Общинския съвет, 

резолирано е до една от комисиите. Тя не е взела становище, резолирала го 

е до друга комисия. Доколкото знам сега е в ПК по социална политика, но 

не е в Общинска администрация.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Колеги, други въпроси имате ли? Г-н Иво Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Аз имам един въпрос: Днес е 26.05. 2009 г. и трябва да вземем 

решение, искам да попитам: Кога нашето решение ще влезе в сила? От 

момента на вземането тук в залата или след като изминат всички срокове, 

които са предвидени за обжалване? Може ли да бъде върнато това решение 

от Областния управител? Всъщност от кой момент започва да тече силата 

на това решение? Моя въпрос е може би към всички юристи в залата, но 

най-вече към юристите от Общинска администрация, които могат да ни 

подпомогнат в този момент. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Това решение действително като индивидуален административен акт 

ще подлежи на обжалване. 7- дневен е срока до който аз като Председател 

трябва да връча материалите на Кмета на Община Разград, съответно на 

Областния управител и съответно от тогава тече срока за обжалване. Т.е. 

към момента в който ще бъде проведено Общото събрание това решение 

няма да е влязло в сила. Г-ца Миткова иска да уточни още нещо. 

Заповядайте. 
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 Г-ца Савина Миткова- Директор на дирекция „Правно и кадрово 

обслужване” 

 Решението, което ще вземете не е индивидуален административен 

акт. Съгласно Чл. 231, ал.2 от Търговския закон това решение ще влезе в 

сила незабавно и има ролята на пълномощия. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Чухте становището на госпожица Миткова. Други въпроси?  Г-н 

Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

Г-н Председател, 

Аз искам Кмета Бояджиев, да ми отговори на моя въпрос. Имам и 

още един въпрос: Примерно т.7 – „Промяна в капитала на дружеството – 

проект на Решение: Общото събрание на акционерите приема 

предложената промяна в капитала на дружеството”. 

Коя промяна? Кой увеличава капитала? Подусловие ли се увеличава 

капитала? Значи тука абсолютно на сляпо сега трябва да дадем едни 

пълномощия. Ние имаме право да дадем пълномощия да се гласува „ЗА” 

или „против”. Аз как мога да взема становище по тази докладна записка 

когато не знам примерно кой ще увеличава капитала, как ще го увеличава. 

Нали, това са важни неща и трябва да се знаят за да се дадат съответните 

пълномощия. Да – във връзка и с освобождаването от отговорност . Значи 

дава ни се в последния момент една докладна записка, в която абсолютно 

на сляпо ние трябва евентуално да вземем решение каквото и да било. 

Считам, че е от съществено значение да знаем кой увеличава капитала и 

как го увеличава. Още повече защото тука има по Търговския закон 

квалифицирано мнозинство и точно тука Община Разград ще може със 

своите акции евентуално да гласува „ЗА” или „против” и е  възможно 

включително и да не се стигне до вземане на решение за увеличаване на 

капитала. Тука имаме квалифицирано мнозинство. Аз считам, че са от 

съществено значение тези неща и ако трябва да ги оставим последни тези 2 

докладни записки и да ни се раздадат другите материали. Правя такова 

процедурно предложение.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Процедурното Ви предложение касае раздаването на материали и 

разглеждане на проекта за решение в днешното заседание.  

 Колеги, направено е процедурно предложение, с оглед запознаване 

общинските съветници с проекта за решение и приложените материали да 

бъде отложено разглеждането и бъде включено последно в Дневния ред. 

По направеното предложение, моля гласувайте. 
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 С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1. 

Предложението се приема. 

 

СТАТИЯ  V 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  -  кмет на Община 

Разград, внесена по извънреден способ, 

Относно: Участие на представител на Община Разград в Общо 

събрание на акционерите на ”Свежест-98”  АД  гр. Разград. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров – ГЕРБ 

Уважаеми колеги, 

Правя същото процедурно предложение: Тази докладна записка с 

предходната да бъдат оставени последни и през това време да бъдат 

раздадени материали за да се запознаят всички общински съветници с 

проектите за решения, които ще бъдат взети на тези събрания, за да можем 

адекватно да ги гласуваме.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 По направеното процедурно предложение, касаещо проекта за 

решение, относно „Свежест-98” АД, моля гласувайте. 

 

С 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1. 

Предложението се приема. 

 

    СТАТИЯ  IV 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 

Относно: Одобряване проект за Подробен устройствен план – 

план - схеми за канализация за битови отпадни води на територия на с. 

Стражец и с. Гецово; парцеларен план за довеждащи канализационни 

колектори до ПСОВ. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, заповядайте като вносител. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Община Разград е възложила изработване на проект за Подробен 

устройствен план – план схеми за канализация за битови отпадни води на с. 
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Стражец и с .Гецово, парцеларен план за довеждащи канализационни 

колектори до ПСОВ и план за регулация и застрояване на имот № 

18589.502.13 по кадастралната карта на с. Гецово и разделянето му на два 

урегулирани поземлени имоти  с №№ І „За пазар за животни” и ІІ-„За 

помпена станция” и  ел. схема за захранването й  в кв.5”а” по 

регулационния план на  с. Гецово. 

            Реализирането на проектите за канализация ще допринесе за 

изпълнението на Националната екологична стратегия, директивите на 

Европейския съюз  и Националната програма за приоритетно изграждане 

на канализационни системи в общините с население  от 2000 до 10000 

жители. 

Изработените проекти са допуснати за обявяване  от Общински 

експертен съвет по устройство на територията с решение № 7 от Протокол 

№ 6/19.03.2009 г. на основание чл.128, ал.2 от ЗУТ. 

 Проектите са приети след обнародване в Държавен вестник от 

Общински експертен съвет по устройство на територията с Решение № І от 

Протокол № 10/14.05.2009 г. на основание чл.128, ал.7 от ЗУТ. 

 Проектите за подробен устройствен план са съобщени от Общината 

на заинтересованите лица с обявление обнародвано в Държавен вестник 

бр.27/10.04.2009 г., в сградата и в сайта на общината и във в-к „Гледища” 

от 13.04.2009 г.  

 В установения съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ едномесечен срок не са 

направени възражения, предложения  и искания по проекта. 

 Проектът е съгласуван със заинтересуваните централни и 

териториални администрации на основание чл.128, ал.6 и по реда чл.121, 

ал.2 от ЗУТ. 

 Трасетата за  канализация на селата Стражец и Гецово преминават 

през имоти в урбанизирани и извънурбанизирани територии на с. Стражец, 

с. Гецово и гр. Разград, община Разград. 

На основание  изложеното и чл.129, ал.1  от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 11 

от ЗМСМА, предлагам Общинския съвет да вземе следното Решение: 

    1. Одобрява проект за Подробен устройствен план – план - схеми за 

канализационната мрежа за битови отпадни води на територията на с. 

Стражец и с. Гецово; парцеларен план за довеждащи канализационни 

колектори до Пречиствателна станция за отпадни води -  през имоти в 

извънурбанизираните територии на с. Стражец, с. Гецово и гр. Разград – 

общинска, държавна и частна собственост на физически и юридически 

лица, по сини и лилави линии, съгласно изработения проект; План за 

регулация и застрояване на имот № 18589.502.13 по кадастралната карта на 

с. Гецово, представляващ парцел за тържище в квартал 5а по 

регулационния план на с. Гецово, съгласно който имотът се разделя на два 

урегулирани поземлени имоти  с №№ І „За пазар за животни” и ІІ-„За 

помпена станция”, със схема за ел. захранването й – по кафяви линии, 
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щриховки и поправки за регулацията, червени линии за ел. захранването и 

застройка съобразно проекта.  

   2. Настоящото решение да се изпрати в седемдневен срок за 

обнародване в „Държавен вестник”. На основание чл.215, ал.4 от ЗУТ в 14-

дневен срок от обнародването в „Държавен вестник” решението може да се 

обжалва пред Административен съд – Разград. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Бояджиев. Колеги, тази докладна записка е 

разгледана в ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на 

Общината. Г-н Илиев ще ни запознае със становището на комисията. 

Г-н Иво Илиев – Председател на ПК  

Тази докладна записка беше разгледана в нашата комисия. С 8 гласа 

„ЗА”, без „против” и „въздържали се” беше допусната до сесия в този вид.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Разгледана е също така в ПК по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство. Г-н Василев ще ни запознае със становището на 

комисията.  

 

 Г-н Валентин Василев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, 

 Нашата комисия на проведено заседание на 18.05. 2009 г. разгледа 

докладната записка и със 7 гласа „ЗА” , без „против” и „въздържали се” 

прие докладната записка само с едно направено допълнение – да се посочи 

квадратурата. Виждам, че тя тук е отбелязана – 400 кв.м.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Въпроси нямате. Да 

преминем към разискване и обсъждане на проекта за решение. Имате 

думата за становища. Няма желаещи. Прекратявам разискването. Да 

преминем към гласуване на проекта за решение. Моля, гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 403 

 

 Община Разград е възложила изработване на проект за Подробен 

устройствен план – план схеми за канализация за битови отпадни води 

на с. Стражец и с. Гецово, парцеларен план за довеждащи 

канализационни колектори до ПСОВ и план за регулация и 

застрояване на имот № 18589.502.13 по кадастралната карта на с. 
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Гецово и разделянето му на два урегулирани поземлени имоти  с №№ І 

„За пазар за животни” и ІІ-„За помпена станция” и  ел. схема за 

захранването й  в кв.5”а” по регулационния план на  с. Гецово. 

            Реализирането на проектите за канализация ще допринесе за 

изпълнението на Националната екологична стратегия, директивите на 

Европейския съюз  и Националната програма за приоритетно 

изграждане на канализационни системи в общините с население  от 

2000 до 10000 жители. 

Изработените проекти са допуснати за обявяване  от Общински 

експертен съвет по устройство на територията с решение № 7 от 

Протокол № 6/19.03.2009 г. на основание чл.128, ал.2 от ЗУТ. 

 Проектите са приети след обнародване в Държавен вестник от 

Общински експертен съвет по устройство на територията с Решение 

№ І от Протокол № 10/14.05.2009 г. на основание чл.128, ал.7 от ЗУТ. 

 Проектите за подробен устройствен план са съобщени от 

Общината на заинтересованите лица с обявление обнародвано в 

Държавен вестник бр.27/10.04.2009 г., в сградата и в сайта на 

общината и във в-к „Гледища” от 13.04.2009 г.  

 В установения съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ едномесечен срок не 

са направени възражения, предложения  и искания по проекта. 

 Проектът е съгласуван със заинтересуваните централни и 

териториални администрации на основание чл.128, ал.6 и по реда 

чл.121, ал.2 от ЗУТ. 

 Трасетата за  канализация на селата Стражец и Гецово 

преминават през имоти в урбанизирани и извънурбанизирани 

територии на с. Стражец, с. Гецово  и  гр. Разград, община Разград. 

На основание  изложеното и чл.129, ал.1  от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 

11 от ЗМСМА, Общински съвет Разград, с 31 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

    1. Одобрява проект за Подробен устройствен план – план-схеми 

за канализационната мрежа за битови отпадни води на територията на 

с. Стражец и с. Гецово; парцеларен план за довеждащи 

канализационни колектори до ПСОВ - през имоти в извън 

урбанизираните територии на с. Стражец, с. Гецово и гр. Разград – 

общинска, държавна и частна собственост на физически и юридически 

лица, по сини и лилави линии, съгласно изработения проект; План за 

регулация и застрояване на имот № 18589.502.13 по кадастралната 

карта на с. Гецово, представляващ парцел за тържище в квартал 5а по 

регулационния план на с. Гецово, съгласно който имотът се разделя на 

два урегулирани поземлени имоти  с №№ І „За пазар за животни” и ІІ-
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„За помпена станция”, със схема за ел. захранването й – по кафяви 

линии, щриховки и поправки за регулацията, червени линии за ел. 

захранването и застройка съобразно проекта.  

   2. Настоящото решение да се изпрати в седемдневен срок за 

обнародване в „Държавен вестник”. На основание чл.215, ал.4 от ЗУТ 

в 14-дневен срок от обнародването в „Държавен вестник” решението 

може да се обжалва пред Административен съд - Разград. 

  3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния Управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му.   

СТАТИЯ  V 

  

Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Допълнение на програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2009 г. , приета с 

Решение №314 по протокол №19/27.01.2009 г. на Общински съвет 

Разград. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

Със свое решение № 314 от 27.01. 2009 г. Общинския съвет е приел 

програмата  за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2009 г. Програмата е отворена и при възникнали 

обстоятелства винаги може да бъде допълвана и актуализирана. Във връзка 

с възникнала необходимост предлагам на вашето внимание проект за 

решение, касаещ възможността за допълване на тази програма с 3 

поземлени имота, 2 от които са в с. Просторно и са свързани с 

възможностите за индивидуално жилищно застрояване, като единия имот е 

от 663 кв.м., а другия от 679 кв.м. Третия имот се намира в гр. Разград, той 

е с площ 4 847 кв.м. Към него има интерес за изграждане на търговски 

обект и той се намира в гр. Разград на ул. „Добровска” № 55. Предлагам на 

вашето внимание проект за решение за включването на тези имоти в 

програмата  за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2009 г., с евентуалното им разпореждане впоследствие и 

възможност за допълване приходната част на бюджета от продажба на 

общинска собственост.  

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 
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 Моля Председателя на ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол г-н Димитров 

да ни запознае със становището на комисията.  

 

 Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Тази докладна записка с вносител г-н Цонев беше разгледана на 

18.05. 2009 година от постоянната комисия и беше подкрепена 

единодушно с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Въпроси  колеги към вносителя имате ли? Въпроси няма. Мнения, 

предложения и разискване по проекта за решение. Няма желаещи със 

становище. Подлагам на гласуване проекта за решение както е на вашето 

внимание. Моля, гласувайте.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26 . 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров   + 

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов +   

20. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров +   
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24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 404 

 

Община Разград е собственик на имоти – частна общинска 

собственост, както следва: 

• поземлен имот №61710.504.118 с площ 4847,00кв.м. по 

кадастралната карта на гр. Разград, актуван с АОС №518/15.04.2009г..  

• поземлен имот – парцел  №VI с площ 663,00кв.м., в кв.21 по 

плана на с. Просторно, актуван с  АОС №515/06.04.2009г..   

• поземлен имот – парцел  №VII с площ 679,00кв.м., в кв.21 

по плана на с.Просторно, актуван с  АОС №516/06.04.2009г..   

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА; чл.8 ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – 1,  

 

Р Е Ш И: 

 

1. Допълва програмата  за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2009г., приета с Решение №314 по протокол 

№19/27.01.2009 г. на Общински съвет Разград, както следва: 

1.1.В раздел II точка 1.2.1 се изменя както следва „ По реда на 

Закона за общинска собственост: 12 броя имота “ 

1.2. В раздел III в точка 1.2.1 се добавят допълнителни точки: 

10. Имот №61710.504.118 - 4847,00 кв.м. / гр. Разград, 

ул.Добровска”55/ 

11. Имот №VI, в кв.21 с. Просторно- 663,00 кв.м.. 

12. Имот №VII, в кв.21 с. Просторно- 679,00 кв.м.. 

2. Допълнението на програмата  за управление и разпореждане с 

имоти – общинска собственост за 2009 г.  да се отрази в интернет 

страницата на Община Разград. 
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3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград 

 

СТАТИЯ  VI 

 

Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на 

Община Разград 

     Относно: Продажба на  имот – частна  общинска  собственост   чрез                                  

публично оповестен конкурс по реда на Закона за общинската 

собственост. 

  

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

Става въпрос за един от имотите, които преди малко подкрепихте с 

докладната записка. Това е имота, който се намира в гр. Разград на ул. 

„Добровска” № 55, с площ от 4 847 кв.м. Предложението е, след като е 

извършена оценка от лицензиран оценител да подкрепите проекта за 

решение свързан с провеждането на публично оповестен конкурс   за 

продажба на този имот при начална цена, определена от лицензиран 

оценител в размер на 399 069 лв. , без включен ДДС, при данъчна оценка 

на имота 68 158. 50  лв.  

В условията на конкурса задължително да се заложи изграждането 

на търговски обект за хранителни и промишлени стоки, със срок на 

изграждане 24 месеца, считано от подписване на договора.  

 Считам, че комплекс „Орел”, в периферията на който се намира този 

имот би могъл да получи една хубава придобивка, ако се реализира тази 

инвестиция.  

  

  Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Моля Председателя на ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол г-н Иво 

Димитров да ни запознае със становището на комисията. 

 

 Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински  съветници, 
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 Със 7 гласа „ЗА”, само 1 – „против”, без „въздържали се”, ПК по 

управление на общинската собственост подкрепи докладната записка на  

г-н Цонев.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Г-н Христов, заповядайте. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Имам един въпрос г-н Председател: В устройствения план този 

парцел като какъв е записан? 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Цонев с отговора. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Точно за такива дейности, каквито са изложени в докладната 

записка. Мисля, че беше „стопански дейности”, момент да видя точно как е 

формулиран имота, но е свързан със стопански дейности. За обществено 

застрояване и стопански дейности, нещо такова беше. Сега го цитирам 

наизуст.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други въпроси колеги имате ли? Въпроси нямате. Да преминем към 

разискване и обсъждане по проекта за решение. Заповядайте със 

становища. Госпожо Карагьозова, заповядайте. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ДПС 

Само да изкажа едно мнение като Председател на Комисията за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. По – скоро да се 

приеме и като молба към общинска администрация, относно оценителя на 

имоти „РЕГПАЛ”. Сега няма да направя предложение за нови оценки 

защото все пак смятам, че не е разумно наново да се правят оценки и има 

платени средства. Все пак да имаме предвид, че 100% собственик на 

„РЕГПАЛ” е Сдружението на г-н Симеон Захариев и оттук нататък поне за 

следващи сесии по възможност там където не е оценявано или по някакъв 

друг начин да се реши този проблем. По – скоро е молба от моя страна 

оценител да не е „РЕГПАЛ”. Не, че имам нещо против. „РЕГПАЛ” може да 

оценява в други общини, обаче съгласно този Закон няма възможност да 

прави пазарни оценки към Община Разград. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Други мнения и предложения? Заповядайте колеги със становища. 

Няма желаещи. Прекратявам разискването. Г-н Атанасов. 
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 Г-н Георги Атанасов – Социалдемократи за Разград 

 Г-н Председател, за поредна сесия обръщам внимание лично на Вас, 

че докладни записки свързани с териториално селищно устройство на 

територията на Общината не се разпределят в комисията по ТСУ и 

транспорт. На предната сесия Ви обърнах внимание на подобни докладни 

свързани с комисията по околна среда, селско, горско и водно стопанство.  

 Моля Ви г-н Председател или не знам какъв е начина да Ви 

въздействам по някакъв начин, да Ви накарам да разпределяте докладни, 

които са в компетентността и на други комисии на този Общински съвет да 

бъдат разпределяни. Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. Колеги, други мнения и предложения имате ли? 

Няма други. Прекратявам разискването и обсъждането. Подлагам на 

гласуване проекта за решение така както е на вашето внимание. Моля, 

гласувайте.  

 

/Г-н Симеон Захариев не участва в гласуването / 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26 . 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров  +  

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   
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19. Неждет Мехмедов Хасанов +   

20. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев Не участва   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 405 

 

Община Разград е собственик на имот – частна общинска 

собственост, актуван с АОС № 518/15.04.2009г., представляващ 

поземлен имот № 61710.504.118 с площ 4847,00 кв. м. по 

кадастралната карта на гр. Разград, одобрена със заповед №РД-18-

37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на АГКК, находящ се в гр. 

Разград, ул.”Добровска” 55, при граници: поземлени имоти №№ 

61710.504.119; 61710.504.114; 61710.504.117; 61710.504.116. Поради 

необходимостта от осигуряване на значителни приходи от 

разпоредителни сделки с общинско имущество е целесъобразно 

имотът да бъде предложен за продажба. 

 Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител имоти 

„РЕГПАЛ” с лиценз №10597/25.05.2005г. от Агенцията по 

приватизация, в размер на 399069,00лв.(триста деветдесет девет 

хиляди шестдесет и девет лева), без включен ДДС. Съгласно 

удостоверение с изх.№ 1441/11.05.2009г.  данъчната оценка за имота е 

68158,50лв.(шестдесет и осем хиляди сто петдесет  и осем лева и 

петдесет стотинки).  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост, във връзка с чл.26, ал.3, чл.27 и чл.28  от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 

и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА”, „против” – 1, 

„въздържали се” – няма, 
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РЕШИ: 

 

1.Да се проведе публично оповестен конкурс  за продажба на 

имот-частна общинска собственост с АОС № 518/15.04.2009г., 

представляващ поземлен имот № 61710.504.118 с площ 4847,00 кв.м. 

по кадастралната карта на гр. Разград, одобрена със заповед №РД-18-

37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на АГКК, находящ се в гр. 

Разград, ул.”Добровска” 55, при граници: поземлени имоти №№ 

61710.504.119; 61710.504.114; 61710.504.117; 61710.504.116, с начална 

тръжна цена, определена от оценител имоти в размер на 

399069,00лв.(триста деветдесет девет хиляди шестдесет и девет лева), 

без включен ДДС, при данъчната оценка за имота 68158,50лв. 

(шестдесет и осем хиляди сто петдесет  и осем лева и петдесет 

стотинки).  

2.В условията на конкурса задължително да се заложи 

изграждането на търговски обект за хранителни и промишлени стоки, 

със срок на изграждане 24 месеца, считано от подписване на договора.  

3.Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения конкурс. 

4.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ  VII 

 

Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост по 

реда на Закона за общинската собственост чрез публичен търг с тайно 

наддаване. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на поземлен имот парцел VІ в кв.21   

находящ се в  с. Просторно, Община Разград,  ул.Стефан Караджа №14 с 

площ от 663 кв.м. Имота е предвиден по плана на населеното място за 

жилищно застрояване. Има интерес и затова предлагам на вашето 
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внимание проект за решение: След направена оценка от лицензиран 

оценител за провеждане на публичен търг с тайно наддаване за продажба 

на този имот –частна общинска собственост, при цена 2 030,40 лв. без ДДС 

представляваща данъчната оценка на имота, при цена, определена от 

оценител на имоти в размер на 1 575,00 лв. Т.е. тука е хипотезата, че 

съгласно Закона Община Разград не може да извършва продажби или по – 

точно общините не могат да извършват продажби на цени по – ниски от 

данъчните оценки. В случая данъчната оценка е по – висока и това се 

дължи на факта, че от 1 януари тази година се увеличиха данъчните основи 

поради, което нараснаха и данъчните оценки. Така, че проекта за решение 

е свързан със стартова цена за продажба на този имот равняваща се на 

данъчната оценка на имота, т.е. по – високата от двете.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Моля, нейния Председател г-н Димитров да ни запознае със становището 

на комисията. 

 

 Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински  съветници, 

 Докладната записка за продажбата на този имот беше разгледана от 

постоянната комисия и подкрепена с 9 гласа „ЗА”, 1 – „против”, без 

„въздържали се”.   

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Въпроси колеги към вносителя имате ли? Въпроси няма. Мнения, 

предложения, разискване по проекта за решение. Заповядайте със 

становища. Няма желаещи. Подлагам на гласуване проекта за решение. 

Моля, гласувайте.  

 

/Г-н Симеон Захариев не участва в гласуването / 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26 . 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 
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3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров  +  

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов +   

20. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев Не участва   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 406 

 

Община Разград е собственик на имот – частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот парцел VІ в кв.21   по 

плана на с. Просторно, общ. Разград, ул. Стефан Караджа №14, с площ 

от 663 кв.м, актуван с АОС №515/06.04.2009 год., при граници : изток-

парцели с №№VІІ и VІІІ, запад - парцел V, север- ул. Ст. Караджа, юг-

парцел ІХ. 

Към имота има проявен интерес за закупуване. Молбата е 

разглеждана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи – общинска собственост. 
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Изготвена е пазарна оценка на имота от  оценител на 

имоти„РЕГПАЛ”ЕООД гр. Разград  с лиценз №10597/25.05.2005 год. от 

Агенцията по приватизация в размер на  1 575,00лв./хиляда петстотин 

седемдесет и пет лева/. Съгласно удостоверение с изх.№1177/09.04.2009 

год. на Община Разград данъчната оценка на имота е 2 030,40лв./две 

хиляди   и тридесет  лева и четиридесет стотинки/. 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА; чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост , чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 

1,  

Р Е Ш И: 

 

1.Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на имот –частна общинска собственост, представляващ поземлен имот 

парцел VІ в кв.21   по плана на с. Просторно, общ. Разград, ул. Стефан 

Караджа №14,  с площ от 663 кв.м,  актуван с АОС №515/06.04.2009 

год., при граници : изток - парцели с №№ VІІ и VІІІ, запад - парцел V, 

север- ул. Ст. Караджа, юг - парцел ІХ.,  при начална тръжна  цена в 

размер на 2 030,40лв./две хиляди и тридесет лева и четиридесет 

стотинки /, без ДДС, представляваща данъчната оценка на имота, при 

цена, определена от оценител на имоти в размер на 1 575,00лв./хиляда 

петстотин седемдесет и пет лева/. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ  VIII 

 

 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 

Община Разград 

 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост по 

реда на Закона за общинската собственост чрез публичен търг с тайно 

наддаване. 
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Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

Отново става въпрос за имот общинска собственост, находящ се в с. 

Просторно,  ул. Искър №5  с площ от 679 кв.м, също предвиден за 

жилищно застрояване.  

Извършена е оценка. И в този случай данъчната оценка излиза по – 

висока от пазарната. Данъчната оценка е 2 079,40 лв., докато пазарната 

оценка определена от оценител на имоти е в размер на 1 613,00 лв. 

Предлагам на вашето внимание проект за решение: Да се проведе  

публичен търг с тайно наддаване  за продажба на този имот при начална 

стартова цена 2 079,40 лв., без ДДС равняваща се на данъчната оценка на 

имота.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Моля Председателя на  ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол г-н Димитров 

да ни запознае със становището на комисията. 

 

 Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински  съветници, 

 Тази докладна записка беше разгледана заедно с предходната на 

18.05. 2009 г. и комисията се произнесе с 9 гласа „ЗА”, 1 – „против”, без 

„въздържали се”.   

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги въпроси към вносителя имате ли? Въпроси нямате. 

Преминаваме към разискване и обсъждане на проекта за решение. 

Заповядайте със становища. Няма желаещи. Подлагам на гласуване 

проекта за решение. Моля, гласувайте.  

 

/Г-н Симеон Захариев не участва в гласуването / 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26 . 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 
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1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров  +  

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Неждет Мехмедов Хасанов   + 

20. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев Не участва   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 407  

 

Община Разград е собственик на имот – частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот парцел VІІ в кв.21   по 

плана на с. Просторно, общ. Разград, ул. Искър №5  с площ от 679 кв. 

м, актуван с АОС №516/06.04.2009 г., при граници : изток- ул. Искър, 

запад- парцел VІ, север- ул. Ст. Караджа, юг- парцел VІІІ. 

Към имота има проявен интерес за закупуване. Молбата е 

разглеждана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 
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Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи – общинска собственост. 

Изготвена е пазарна оценка на имота от  оценител на 

имоти„РЕГПАЛ”ЕООД гр. Разград  с лиценз №10597/25.05.2005 г. от 

Агенцията по приватизация в размер на 1 613,00лв. /хиляда 

шестстотин и тринадесет лева/. Съгласно удостоверение с изх. 

№1182/09.04.2009 г. на Община Разград данъчната оценка на имота е 2 

079,40лв./две хиляди  седемдесет и девет лева и четиридесет стотинки/. 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА; чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост , чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване с 25 гласа ”ЗА”, „против”- 1, „въздържали се”- 2, 

 

                                                        РЕШИ: 

 

1.Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на имот –частна общинска собственост, представляващ поземлен имот 

парцел VІІ в кв.21   по плана на с. Просторно, общ. Разград, ул. Искър 

№5,  с площ от 679 кв. м, актуван с АОС №516/06.04.2009 г., при 

граници : изток- ул. Искър, запад- парцел VІ, север- ул. Ст. Караджа, 

юг- парцел VІІІ., при начална тръжна  цена в размер на 2 079,40лв./две 

хиляди  седемдесет и девет лева и четиридесет стотинки/, без ДДС, 

представляваща данъчната оценка на имота, при цена, определена от 

оценител на имоти в размер на 1 613,00лв./хиляда шестстотин и 

тринадесет лева/. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ VIII 

 

 Докладна записка от  Любомир Трифонов Цонев- зам. кмет на 

Община Разград 

 Относно: Промяна предназначение на имоти общинска 

собственост от общинския горски фонд и от общинския поземлен фонд 

за изграждане на фотоволтаична електрическа централа. 
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Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте, като вносител. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

През последните години в Европейския съюз, а и в световен мащаб, в 

това число и в България се наложиха тенденциите свързани с използването 

на така наречените възобновяеми и алтернативни източници на енергия. 

Идеята е ясна. Съществуват много актове на европейския съюз, а така 

също и на световната общественост, които касаят намаляване на вредните 

емисии, замърсяването на околната среда. А това може да се постигне 

единствено и само, в това число намаляване на енергийните ресурси, с 

които се произвежда електрическа и топлинна енергия. И през последните 

години сме свидетели как в България в някой райони, където ветровата 

зона позволява това, да се изграждат и бъдат въвеждани в експлоатация, 

така наречените ветрови централи. Тъй като ветровата зона в нашия регион 

е много под изискванията на минималните норми за изграждане на такива 

централи, няма проявен инвестиционен интерес. За сметка на това обаче е 

установено, че по отношение на слънце греенето ние сме един 

изключително подходящ регион и вече имаме така проявен значителен 

интерес от редица инвеститори, които биха желали да инвестират и то 

значителни суми от десетки евро нагоре, за изграждането на една такава 

централа, която да използва слънчевата енергия за производство на 

електрическа енергия или така наречените фотоволтаични централи. В тази 

връзка, тъй като, бихме могли да осигурим на нашата общественост една 

такава инвестиция, която  е свързана и с възможностите за ангажиране на 

работни места, за плащане на местни данъци и такси, които да влязат в 

общинския бюджет, а така също и за други ползи, които бихме могли да 

извлечем от кандидат инвеститорите. Ние предлагаме на Вашето внимание 

проект за решение, тъй като сме идентифицирали няколко територии като 

изключително подходящи за изграждане на фотоволтаична централа, 

свързан с възможностите за провеждане на процедура за промяна 

предназначение на тези имоти и след това предоставянето им на 

потенциални инвеститори при определени условия, които Общинския 

съвет ще наложи в едно от последващите си решения. За кои имоти става 

въпрос: това са три горски имота с обща площ около 240 декара, съответно 

по 90 декара и средно по 75 декара, като единия е 75 декара, а другия 74, 

999 декара, толкова е показало измерването, които се намират югозападно 

от бившият стъкларски завод или след това „Диамант”, сега не мога да 

кажа, как ще се именува, това предприятие, което е препродадено, но то не 

касае този проект за решение, просто като ориентир. Това е горски имот, 

който обаче е изключително слабо залесен, но понеже е така с ориентиран 
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наклон по отношение юг, югозапад, той е изключително подходящ за 

изграждането на такава фотоволтаична централа. Другите имоти, които са 

подходящи са около с обща площ 140 799 декара т. е. 140 декара и 799 кв. 

м. са общо 198 броя имоти от общинския поземлен фонд, попадащи в 

обхвата в т. нар. §4 Преходните заключителни разпоредби на Закона за 

собствеността и ползването на земеделските земи, които са в 

непосредствено съседство до трита горски имота. Значи би могъл да се 

образува един изключително подходящ, търсен от инвеститорите терен с 

обща площ близо 380 декара, на която площ би могла да бъде изградена 

фотоволтаична централа от 8 до 10 мегавата със съответните инвестиции 

между 40 и 50 млн. евро, а защо не и повече. Зависи вече от самите 

инвеститори и от начина на усвояването на тази територия, което ще стане 

след изработването на съответните проекти. Предлагам на вашето 

внимание проект за решение свързан с Вашето съгласие Кмета да извърши 

необходимите процедури по промяна предназначението на посочените 

имоти, които са дадени съответно и в Приложение към тази докладна 

записка, като също дадете възможност Кмета да извърши предварителни 

проучвания за потенциални инвеститори с цел изграждането на тази 

фотоволтаична централа при максимално изгодни за Община Разград 

условия. След като извърши необходимото, вече Кмета на Общината да 

предложи на Вашето внимание потенциални инвеститори и условия за 

техния избор, които Вие следва да приемете или да подобрите. Благодаря 

Ви.  

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-н Цонев. 

Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Г-

н Иво Димитров ще  ви запознае със становището на комисията. 

 

Г- н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Докладната записка за изграждане, за отреждането на имоти, за 

фотоволтаична електрическа централа беше разгледана на 18.05. 2009 г. и 

след задълбочен дебат и дискусия в комисията  по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

беше подкрепена с  гласовете на 9 общински съветници, без – „против” и  

1– „въздържал се”. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-н Димитров. 
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Разгледана е тази докладна записка и в ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство. Г-н Василев, ще ни запознаете със 

становището на комисията. 

 

Г- н Валентин Василев – Председател на ПК 

Благодаря, г-н Председател, 

 На свое заседание на  18.05. 2009 г. нашата комисия разгледа 

докладната записка с 7 гласа „ЗА”, без- „против” и „въздържали се” 

приема  докладната записка и проекта за решение. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Въпроси към вносителя, колеги, имате ли? 

Въпроси нямате. Да преминем към разискване, обсъждане. Очаквам 

вашите становища по проекта за решение. Г-н Тодор Димитров, 

заповядайте. 

 

Г- н Тодор  Димитров – „ГЕРБ” 

 Благодаря г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Аз правя предложение за следното изменение в диспозитива на 

докладната записка в т.3, в т.2 /прощавайте/ 

Правим следната промяна: 

 2. Възлага на- там където е кмета на Община Разград, правим 

промяна- на ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол на Община Разград да 

извърши предварителни проучвания за потенциални инвеститори за 

изграждане на Фотоволтаична електроцентрала при максимално 

изгодни  за Община Разград условия. 

 Същата промяна да направим респективно и в т.3, а именно 

комисията по т.2 да предложи на Общинския съвет проект за решение 

в изпълнение на т.2. 

 Правя и писмено предложение в този смисъл. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС  

Благодаря Ви, г-н Димитров. 

Колеги, други предложения, имате ли? 

Г-н Ганев. 

 

Г-н Ивайло Ганев- Група „Зелена България” 

Г-н Председател, 

Аз се обръщам към колегата Тодор Димитров и понеже съм се 

занимавал с такива проучвания, анализи. Не е ли по удачно колега 

Димитров, след като е необходимо Общинския съвет или Постоянна 
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комисия да вземе такова решение, това да е ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство. Понеже по- голяма част от анализите, 

освен финансовия, всички са свързани с оценка на риска, влиянието върху 

околната среда и т. н. Не е ли по- разумно ПК по околна среда, горско и 

селско стопанство да вземе това решение. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Димитров. Заповядайте. 

 

Г- н Тодор  Димитров – „ГЕРБ” 

 Уважаеми колеги, 

 Аз мисля, че точно ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол е тази, която, трябва да 

прецени, съответните инвестиционни намерения и ако прецени, аз не 

възразявам. Считам, че е резонно предложението да се направи, ако е 

необходимо и съвместни заседания с други комисии. Мисля, че няма 

такава пречка. Но въпреки всичко, аз поддържам моето предложение, така, 

както го направих. Мисля, че това е ресорната комисия, която следва по 

същество да разгледа инвестиционните намерения. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други мнения и предложения, колеги. Г-н Стоян 

Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Стоян Димитров- БСП 

Благодаря Ви, г-н Председател, 

В предложението на колегата Тодор Димитров и предложението на 

вносителя по същество няма противоречие. Но тук ние трябва да се 

съобразим със следните реалности. Оперативното управление на 

общинската администрация и контактите между Община Разград и всеки, 

който проявява някакъв интерес по закон и по организация на дейността се 

извършват от кмета на Общината. И няма никаква пречка наред с това, 

което е основно задължение на кмета на Общината да извършва такива 

предварителни проучвания, това да прави и всяка една комисия, която 

счете, че е необходимо и полезно. Така, както и всеки един общински 

съветник може да проучи всичките тези въпроси. Така, че, аз считам, че 

може да се направи едно обединение и да бъдат ангажирани с решенията 

по т.2 и т.3 двата органа, единия е Кмета, който по Закона е длъжен да 

прави това и комисията също да бъде ангажирана. Защото всекидневно 

Кмета на Общината контактува, включително и по такива въпроси, към 

него се обръщат потенциалните инвеститори, защото той представлява 

Общината и ще изпаднем в нелепата ситуация, примерно обръща се 

някакъв потенциален инвеститор към Кмета и той му казва, съжалявам не 
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мога да разговарям с Вас, търсете еди кой си, еди каква си комисия и т. н., 

което според мен създава практически неудобства. Или в заключение 

можем да обединим двете предложения като т.2 да бъде: Възлага на 

кмета на Община Разград и на комисията по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен 

контрол да извършат предварителни проучвания за потенциални 

инвеститори за изграждане на Фотоволтаична електроцентрала при 

максимално изгодни  за Община Разград условия. 

А неминуемо но нашия Правилник, каквото предложи Кмета, 

задължително ще се разгледа по Правилник в тази комисия. 

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

 Благодаря. Г-н Димитров. Г-н Тодор Димитров. 

 

Г- н Тодор  Димитров – „ГЕРБ” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Аз приемам предложението на колегата Стоян Димитров. Аз имах 

предвид при моето предложение, че така или иначе, няма никаква законова 

пречка Кмета да присъства на заседание на ПК, но не възразявам да бъде 

т.2 променена: Възлага на кмета на Община Разград и   постоянната 

комисия по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол да извършат предварителни 

проучвания за потенциални инвеститори за изграждане на 

Фотоволтаична електроцентрала при максимално изгодни  за Община 

Разград условия. 

И в същият смисъл и т.3 променена. Значи правя промяна в предложението 

си в този смисъл. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други предложения, колеги, има ли? Няма други 

предложения. Прекратявам разискването, обсъждането.  

 Подлагам на гласуване единственото предложение, което касае 

промяна в проекта за решение от г-н Тодор Димитров. Изменящо точка, 

допълващо т.2 и т.3 от проекта за решение и където освен: Възлага на 

кмета на Община Разград се добавя и постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол при Общински съвет Разград да 

извършат предварителни проучвания за потенциални инвеститори за 

изграждане на Фотоволтаична електроцентрала при максимално 

изгодни  за Община Разград условия. 

 Съответното допълнение се прави и т.3, освен кмета на Общината 

се добавя и постоянната комисия по управление на общинската 
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собственост, приватизация и следприватизационен контрол при 

Общински съвет Разград. 

 По направеното предложение, моля, гласувайте. 

 

 С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържал се”- 1. 

Предложението се приема. 

 

 Подлагам на гласуване проекта за решение с направеното 

допълнение току що в него. Моля, гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова Не участва   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   
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31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 408 

 

 Община Разград е собственик на имоти от Общинския горски 

фонд, съставляващи поземлени имоти с № 18 589.111.9 с площ  90 дка, 

актуван с АЧОС № 521 от 30.04.2009 г., № 18 589.111.10 с площ 74,999 

дка, актуван с АЧОС № 520/30.04.2009 г. и  № 18 589.111.11 с площ 

75дка, актуван с АЧОС № 519/30.04.2009 г., всичките находящи се в 

местността „Пирамидата” по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на с. Гецово, одобрени със Заповед № РД-18-4/24.01.2008 г. на 

Изпълнителния директор на АГКК и изменени със Заповед № КД-14-

17-129/31.03.2009 г. на Началника на СГКК- Разград. 

Община Разград е собственик на 198 броя имоти от общинския 

поземлен фонд, находящи се в кадастрален район  201 в с. Гецово, с 

обща площ от 140.799 дка, подробно  описани в регистър на имотите 

изготвен от Началника на СГКК- Разград и съставляващ Приложение 

№ 1 към настоящето решение. 

Законът за възобновяемите и алтернативните енергийни 

източници и био-горивата създаде правна възможност за развитие и 

използване на технологии за производство и потребление на енергия, 

произведена от възобновяеми енергийни източници /ВЕИ/, насърчи 

използването им в зависимост от специфичните условия в общините, 

както и предостави правомощия на местните власти по реализиране 

на конкретните възможности. 

В резултат на проявени инвестиционни интереси и предвид 

подходящите климатични дадености , бе извършено проучване на 

възможностите за реализация на проект за производство на енергия от 

ВЕИ,  за изграждане на  Фотоволтаична централа. 

Предвид изложеното, както и на основание чл.21 ал.1 т.8 и т.23 от 

ЗМСМА, чл. 14, ал. 1, т. 1 от Закона за горите, чл. 3, ал. 4 от ППЗСПЗЗ 

и чл. 18 от Закона за опазване на земеделските земи,  Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване с 28 гласа ”ЗА”, „против”- няма, 

„въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 
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 1. Дава съгласие кмета на Община Разград да извърши 

необходимите процедури по Закона за горите и Закона за опазване на 

земеделските земи за промяна на предназначението и изключването от 

горския фонд и поземления фонд за площадка за изграждане на  

Фотоволтаична централа на следните имоти: 

1.1.Поземлен имот № 18 589.111.9 с площ  90 дка, актуван с 

АЧОС № 521 от 30.04.2009 г., находящ се в местността „Пирамидата” 

по кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Гецово 

1.2. Поземлен имот  № 18 589.111.10 с площ 74,999 дка, актуван с 

АЧОС № 520/30.04.2009 г., находящ се в местността „Пирамидата” по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Гецово 

1.3. Поземлен имот  № 18 589.111.11 с площ 75дка, актуван с 

АЧОС № 519/30.04.2009 г., находящ се в местността „Пирамидата” по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Гецово 

1.4. 198 броя имоти от общинския поземлен фонд, находящи се в 

кадастрален район  201 в с. Гецово, с обща площ от 140.799 дка, 

подробно  описани в регистър на имотите изготвен от Началника на 

СГКК- Разград и съставляващ Приложение № 1 към настоящето 

решение. 

 2. Възлага на кмета на Община Разград и постоянната комисия 

по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол при Общински съвет да извършат 

предварителни проучвания за потенциални инвеститори за 

изграждане на Фотоволтаична електроцентрала при максимално 

изгодни  за Община Разград условия. 

 3. Кмета на Община Разград и постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол при Общински съвет да предложат на 

Общинския съвет  проект за  решение в изпълнение на т.2. 

 4. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград. 

 Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ Х 

 

 Докладна записка от  Любомир Трифонов Цонев- зам. кмет на 

Община Разград 

 Относно: Учредяване на Българското национално радио 

безвъзмездно право на ползване върху имот - частна общинска 

собственост, съставляващ помещение №18 на втори етаж в сградата 

на бул. „България” №21 в гр. Разград. 
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Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

Българското национално радио /БНР/ както знаем е национален 

автономен информационен и културен институт според Закона за радиото 

и телевизията. 

Със свое писмо от 13.10.2008 г. Генералният директор на БНР е 

отправил искане към Община Разград   за предоставяне на помещение в 

централната част на града за кореспондентски пункт. Имаше един период, 

когато трудно, ни беше много трудно да предложим подходящо 

помещение. С преобразуването или по точно със закриването на 

общинското предприятие „Общински жилища и сгради” гр. Разград се 

освободиха няколко помещения в общинската собственост, сградата 

находяща се на бул. „България” №21 в гр. Разград. И в тази връзка 

предлагаме на вашето внимание проект за решение, касаещо учредяване на 

безвъзмездно право на ползване за срок от три години на Българското 

национално радио върху имот- частна общинска собственост, помещение 

№18 с площ от 18,6 кв. м., находящо се на втория етаж в сградата на бул. 

„България” №21, целево за кореспондентски пункт. Завърших. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Тази докладна записка, колеги е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 

г-н Иво Димитров ще ни запознае  със становището. 

 

Г- н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми да ми господа общински съветници. 

 Докладната записка, касаеща: Учредяването на българското 

национално радио безвъзмездно право върху имот- частна общинска 

собственост беше разгледана на постоянната комисия и с 9  „ЗА”,  без-

„против”, без- „въздържали се” беше подкрепена от комисията 

единодушно. Благодаря. 
 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-н Димитров.  

Колеги, въпроси към вносителя, имате ли? Въпроси нямате. Мнения, 

разискване, обсъждане по проекта за решение. Заповядайте със становище. 

Няма желаещи. Подлагам на гласуване проекта за решение, както е на 

Вашето внимание. 
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 Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

  на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

     Мандат 2007 – 2011 година 
      26. 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев Не участва   

16. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова Не участва   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 409  
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Българското национално радио /БНР/ е национален автономен 

информационен и културен институт според Закона за радиото и 

телевизията. 

С писмо с вх. №56-00-1.1/13.10.2008 г. Генералният директор на 

БНР отправя искане за  предоставяне на помещение в централната 

част на града за кореспондентски пункт. 

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград, която е преценила, че то 

следва да бъде удовлетворено. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.39, ал.4 и ал.6 от Закона за общинската собственост, чл.42, ал.1 от 

Закона за радиото и телевизията, §30 от Закона за държавния бюджет 

на Република България за 2009 г. и чл.39, ал.3, т.2 и ал.6 от Наредба 

№2 на Общински съвет  Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общинският 

съвет Разград, след поименно гласуване с 24   гласа ”ЗА”, „против”- 

няма, „въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 
 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от три 

години на Българско национално радио върху имот- частна общинска 

собственост, съставляващ помещение №18 с площ от 18,6 кв. м. 

/осемнадесет цяло и шест десети кв. м./ на втори етаж в сградата на 

бул. “България” №21 в гр. Разград, целево за кореспондентски пункт. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване с 

Българско национално радио при условията на т.1. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, предлагам да направим два пъти по 10 минутно прекъсване, 

за да се запознаете с материалите, които касаят общите събрания. Имаме 

още само няколко докладни и понеже не са размножени за всички, да 

можете да се запознаете с тази информация, която разполага общинската 

администрация и непосредствено преди разглеждането да обсъдим проекта 

и да вземем решение. Така, че прекъсвам за 10 минути заседанието. 
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ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 
 

СТАТИЯ ХI 

 

 Докладна записка от  Любомир Трифонов Цонев- зам. кмет на 

Община Разград 

 Относно: Отдаване под наем на част от имот - публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда 

на Закона за общинската собственост. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

Понеже са две много близки по съдържанието докладни записки, 

предполагам, че става въпрос за докладната записка, която е свързана с 

предоставянето на 1 кв. м. под наем за монтиране на кафе - автомат. За нея 

г-н Председател. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Точно така. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 

Да. Изтича срока, максимално допустими с фирмата, която е избрана, 

чрез тръжна процедура за монтиране на такъв кафе- автомат, на първият 

етаж на сградата на Община Разград, бул. „бели лом” №37А. В тази връзка 

предлагаме на Вашето внимание, нов проект за решение за провеждане на 

публичен търг с тайно наддаване, за отдаване под наем на част от имот, 

публична общинска собственост - 1 кв.м. на първия етаж от 

административната сграда на Община Разград за срок от три години под 

наем. Моля да подкрепите докладната записка, тъй като в мотивационната 

част, съвсем накратко е описано, че има нужда, а и дългото ползване на 

този кафе- автомат е доказало това от него и Ви моля за позитивно 

решение. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 
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Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. И 

г-н Иво Димитров ще ви запознае със становището на комисията. 

 

Г- н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми да ми господа общински съветници, 

 С 8 „ЗА”, без „против” , без „въздържали се” общинските съветници 

членове на постоянната комисия по управление на общинската 

собственост, приватизация и след приватизационен контрол на свое 

заседание проведено на 18.05.2009 г., подкрепиха докладната записка за 1 

кв. м. на партера на тази сграда. Благодаря. 
 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Колеги, въпроси към вносителя, имате ли? 

Няма въпроси. Мнения, предложения и разискване по проекта за решение. 

Няма желаещи. Подлагам на гласуване проекта за решение. 

  Моля, гласувайте. 

 
     С П И С Ъ К 

  на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

     Мандат 2007 – 2011 година 
      26. 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   
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20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев Не участва   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 410  

 

Община Разград е собственик, съгласно АОС №4/28.06.2006 

година на имот- публична общинска собственост, представляващ 

административна сграда на Община Разград  с административен 

адрес: гр. Разград, бул.”Бели Лом” №37А. Сградата, освен общинската 

и областна администрации се ползва и от държавни структури и 

ведомства на регионално ниво и се посещава ежедневно и от много 

граждани, което довежда до необходимостта от монтирането на 

автомат за пакетирани храни и безалкохолни напитки. 

Предвид гореизложеното и  на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и 

чл.15, ал.1, ал.2 и ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 26   

гласа ”ЗА”, „против”- няма, „въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- общинска 

собственост за отдаване под наем за срок от 3 /три/ години на част от 

имот- публична общинска собственост, актуван с АОС №4/28.06.2006 

година, представляваща 1 кв. м. от първия етаж /северна страна/  от 

административна сграда на Община Разград, находяща се в гр. 
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Разград, бул.”Бели Лом” №37А, за монтиране  на 1 автомат за 

пакетирани храни и безалкохолни напитки. 

2. Определя се начална цена за месечен наем в размер на 

105,00лв., без включен ДДС, съгласно достигната цена на проведен 

търг за монтиране на кафе- автомат в сградата на Община Разград. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

    Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен срок. 

 

СТАТИЯ ХII 

 

 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам. кмет на 

Община Разград 

 Относно: Отдаване под наем на част от имот - публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда 

на Закона за общинската собственост. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет на Община Разград 

Благодаря, 

Уважаеми г-н Председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

Провокиран е интерес от обитаващи тази голяма сграда, различни 

институции за наличието на възможност в кратката обедна почивка и през 

останалото време, когато има кратки почивки, евентуално да се ползват 

съвременните машини и автомати по точно, които предлагат пакетирани 

храни и безалкохолни напитки. В тази връзка е предложението ми в 

проекта за решение да дадете възможност за провеждане на публичен търг 

с тайно наддаване за предоставяне на 1 кв. м. от първия етаж в близост до 

кафе- автомата, да бъде монтиран и автомат за пакетирани храни и 

безалкохолни напитки. Като предлагаме началната месечна наемна цена да 

стартира в търга от ниво 105,00 лв. без включен ДДС. Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-н Цонев. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 
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Моля, г-н Иво Димитров, като председател на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол да 

Ви запознае със становището на комисията. 

 

Г- н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми да ми господа общински съветници. 

 Осем общински съветници гласуваха „ЗА”, без „против” и без 

„въздържали се” подкрепата на тази докладна записка, с която освен 

кафето вече се осигурява и пакетирана храна и безалкохолни напитки за 

работещите в Общинската администрация, Областна администрация, 

Звената на Министерството на извънредните ситуации, Министерство на 

регионално развитие и благоустройство, Държавната агенция за младежта 

и спорта, Агенцията за социално подпомагане, Агенцията за държавна и 

финансова инспекция, Сметната палата, Областна дирекция земеделие, 

Комисията за защита на потребителите. Да им е честито. 
 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, въпроси към вносителя, имате ли? 

Въпроси нямате. Мнения, предложения и разискване по  проекта за 

решение. Няма желаещи със становище. Подлагам на гласуване проекта за 

решение. Моля, гласувайте. 

 
     С П И С Ъ К 

  на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

     Мандат 2007 – 2011 година 
      26. 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   
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15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев Не участва   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 411  

 

Община Разград е собственик, съгласно АОС №4/28.06.2006 

година на имот- публична общинска собственост, представляващ 

административна сграда на Община Разград с административен 

адрес: гр. Разград, бул.”Бели Лом” №37А. Сградата, освен общинската 

и областна администрации се ползва и от държавни структури и 

ведомства на регионално ниво. 

Проявен е интерес за отдаване под наем на част от имота, 

представляваща 1 кв. м. от първия етаж за монтиране на кафе- 

автомат. 

Предвид гореизложеното и  на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и 

чл.15, ал.1, ал.2 и ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 26  

гласа ”ЗА”, „против”- няма, „въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 
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придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- общинска 

собственост за отдаване под наем за срок от 3 /три/ години на част от 

имот- публична общинска собственост, актуван с АОС №4/28.06.2006 

година, представляваща - 1 кв. м. от първия етаж /северна страна/  от 

административна сграда на Община Разград, находяща се в гр. 

Разград, бул.”Бели Лом” №37А, за монтиране  на 1 автомат за топли 

напитки. 

2. Определя се начална цена за месечен наем в размер на 

105,00лв., без включен ДДС, съгласно достигната цена на проведен 

търг със същото предназначение в сградата на Община Разград. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

    Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен срок. 

 

СТАТИЯ ХIII 

 

Докладна записка от  - Кина Дякова-  зам. кмет на  Община Разград 

 Относно: Подновяване на наемно правоотношение за отдаден 

под наем жилищен имот- частна общинска собственост 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-жо Дякова имате думата. 

 

Г-жа Кина Дякова- зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Настоящата докладна записка, касае подновяването на наемно 

правоотношение с наемател на общинско жилище Стефан Стойков 

Лазаров, на който са изтекли 10 години за настаняване в общинско жилище. 

Наредба №17 дава възможност при подадена молба от наемателят да бъде 

разгледана неговата молба, ако той отговаря на условията за настаняване в 

общински жилища с решение на Общинският съвет да бъдат подновени 

наемните правоотношения. Стефан Стойков е пенсиониран по болест и за 

това в решенията за разлика от други наематели има известно условие, тъй 

като дължи в момента неплатена консумирана от него вода. Предвид 

обстоятелството, че е пенсионер по болест, живее сам, затруднен е с 

плащанията. По наше настояване част от плащанията се поемат и от 

дирекция „Социално подпомагане” с еднократни плащания. Затова ние 

предлагаме на Вашето внимание да се подновят наемните правоотношения, 
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а ние с разговорите, които имаме с наемателя и с „Водоснабдяване- Дунав” 

ЕООД гр. Разград да настояваме да бъде сключен споразумителен 

Протокол за разсрочено плащане на дължимите вноски, които той има за 

консумираната вода. Предвид здравословното състояние на наемателя, 

нашето предложение е да бъде подновено наемното правоотношение. 
 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-жо Дякова. 

Г-н Димитров, ще ни запознае със становището на ПК по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

по докладната.  

Г-н Димитров, заповядайте. 

 

Г- н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Със 7 „ЗА”, без „ против” и 1 „въздържал се „ докладната записка е 

подкрепена от членовете на комисията по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 Благодаря Ви. 
 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, въпроси към вносителя, имате ли? 

Г-н Монев, заповядайте. 

 

Г-н Калоян Монев- БСП 

Аз имам един въпрос. С какъв срок се подновява наемното 

правоотношение, никъде го няма? 

 

Г-жа Кина Дякова- зам. кмет на Община Разград 

 Започва се отново с това, което е по Закона. Подновяването става за 

срок от четири години. Момент само да погледна. Да, сега започват да 

текат отново всички срокове, които са по Наредба №17. 

 /Реплика/ 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Други въпроси, колеги? Няма въпроси. Разискване, обсъждане по 

проекта за решение. Заповядайте със становища. 

 /Реплика/ 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Няма желаещи. Подлагам на гласуване проекта за решение. 
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Моля, гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

  на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

     Мандат 2007 – 2011 година 
      26. 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев Не участва   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 412 
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 На основание настанителна заповед № 349/19.04.1999 г. в 

общинско жилище, находящо се в гр. Разград, ж. к.”Орел”, бл.4, вх. Д, 

жилище № 11 е настанен Стефан Стойков Лазаров. 

 Поради изтичане срока за настаняване е подадена молба за 

подновяване на наемните правоотношения. Молбата е разгледана от 

комисията по чл.3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград, която 

е преценила, че наемателят отговаря на условията на чл.5, ал.1 за 

настаняване под наем в общински жилища, но има неразплатени 

задължения за консумирана вода. На основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и чл.18, ал.4 от Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 

жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общинският съвет Разград, след поименно 

гласуване с 26  гласа ”ЗА”, „против”- няма, „въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 
 

 1. Подновява наемното правоотношение със Стефан Стойков 

Лазаров - наемател на общинско жилище в гр. Разград, ж. к.”Орел”, 

бл.4, вх. Д, жилище № 11, като го задължава да погаси на разсрочено 

плащане натрупаното задължение за консумираната от него вода. 

 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде настанителна 

заповед на наемателя по точка 1 и сключи договор за отдаване под 

наем след подписан двустранен споразумителен протокол с 

„Водоснабдяване- Дунав” ЕООД гр. Разград относно дължимите 

плащания. 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 

приемането му. 

    Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ ХIV 

 

Докладна записка от  - Кина Дякова-  зам. кмет на  Община Разград 

 Относно: Подновяване на наемно правоотношение за отдаден 

под наем жилищен имот- частна общинска собственост 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-жо Дякова, заповядайте. 

 

Г-жа Кина Дякова- зам. кмет на Община Разград 
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Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Тази докладна касае подновяването на наемно правоотношение с 

наемател на общинско жилище Снежанка Сотирова Стоянова. При нея 

няма обстоятелства, които да не отговарят на условията на Наредба №17. 

Има настъпили промени в жилищната нужда, поради промяна в броя на 

членовете на семейството и затова втората точка е: Да се предложи на 

наемателката предоставяне за ползване на гарсониера. Ако такава няма 

ще се приложат разпоредбите на чл. 13, които гласят: Увеличен наем за 

жилищната площ, която е над предвидената за едночленно семейство 
 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги тази докладна записка е разгледана в ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол.  Г-н Иво Димитров ще ни запознаете със 

становището на комисията. 

 

Г- н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 С резултат от гласуването 8 „ЗА”, без „ против” и 1„въздържал се”, 

ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол подкрепи докладната записка във вида, в 

който е представена от г-жа Кина Дякова. Благодаря. 
 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, въпроси към вносителя, имате ли? Г-н Монев. Срока. 

 

Г-н Калоян Монев- БСП 

Благодаря, г-н Председател, 

Този път не е за срока. 

Интересувам се, кой имот ще бъде предоставен на молителката 

Снежанка Стоянова под наем? Имайки предвид т.2 от решението, което ни 

се предлага. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-жо Дякова. 

 

 Г-жа Кина Дякова- зам. кмет на Община Разград 

Ако разполагаме с освободена гарсониера ще и предложим, но тъй 

като на този етап, примерно няма такава. Ще и бъде предложен същият 

имот с увеличение на цената за кв. м., които ползва над полагаемата 
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жилищна площ. При възможност, когато се освободи гарсониера ще и бъде 

предложено преместване. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Други въпроси, колеги? 

Няма въпроси. Да преминем към разискване, обсъждане на проекта. 

Мнения, предложения и становища. Няма желаещи. 

Подлагам на гласуване проекта за решение. 

 Моля, гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

  на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

     Мандат 2007 – 2011 година 
      26. 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев Не участва   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

29. Стоянка Иванова Курдова Не участва   
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30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 413  

 

 На основание настанителна заповед № 353/19.04.1999 г. в 

общинско жилище, находящо се в гр. Разград, ул.”Н. Пенев” 44, 

бл.”Строител”, вх. Г, жилище № 6 е настанена Снежанка Сотирова 

Стоянова. 

 Поради изтичане срока за настаняване е подадена молба за 

подновяване на наемните правоотношения. Молбата е разгледана от 

комисията по чл.3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград, която 

е преценила, че наемателят отговаря на условията на чл.5, ал.1 за 

настаняване под наем в общински жилища. На основание чл.21, ал.1, 

т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и чл.18, ал.4 от Наредба 

№ 17 на Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 

жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общинският съвет Разград, след поименно 

гласуване с 25  гласа ”ЗА”, „против”- няма, „въздържали се”- няма, 

  

             РЕШИ: 

 

 1. Подновява наемното правоотношение със Снежанка Сотирова 

Стоянова  /едночленно семейство/ - наемател на общинско жилище в 

гр. Разград, ул.”Н. Пенев” 44, бл.”Строител”, вх. Г, жилище № 6 

/двустаен апартамент/. 

 2. Поради настъпили промени в жилищната нужда, съгласно 

предвидените в чл.13 от Наредба 17 норми за жилищно задоволяване, 

на наемателката да бъде предоставена за ползване гарсониера. При 

липса на свободна такава, да се приложат разпоредбите на чл.13, ал.5 

от Наредба 17. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да издаде настанителна 

заповед на наемателя по точка 1 и сключи договор за отдаване под 

наем. 

 4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 

приемането му. 

    Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 



 75 

 

СТАТИЯ ХV 

 

Докладна записка от  - Кина Дякова-  зам. кмет на  Община Разград 

 Относно: Удължаване срока на договор за наем за жилищен 

имот- частна общинска собственост 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Г-жо Дякова, заповядайте. 

 

Г-жа Кина Дякова- зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Настоящата докладна касае удължаване срока на договор за наем на 

жилищен имот общинска собственост, чийто срок шестгодишен е изтекъл 

ноември месец 2008 г. Подадена е молба от съпруга на титулярка, който е 

настанен в заповедта Сема Серафимова Кръстева- за удължаване срока за 

настаняване и приложено удостоверение още тогава от Разградски районен 

съд за заведено дело. След разглеждане в комисията беше отсрочено 

вземането на решение и предлагане на докладна записка в Общинския 

съвет. С оглед да се изчака решението на съда, относно: Присъждането 

родителските права и изобщо решението по делото, което беше заведено 

между двамата съпрузи. И тъй като на 31.03.2009 г. вече е подадена нова 

молба от съпруга Иван Стоянов Кръстев с приложено съдебно решение за 

присъждане родителските права на същия. Ние предлагаме да бъде 

удължен срока на договора вече на името на Иван Стоянов Кръстев до 

допустимите 10 г., до 2012 г. В първоначалната настанителна заповед 

фигурират членовете на семейството за настаняване в т. ч. и съпруга, така, 

че имаме право на негово име и след решението на съда да удължим срока 

на договора на негово име. 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-жо Дякова. 

Тази докладна записка, колеги е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 

г-н Иво Димитров  ще ни запознае със становището на комисията. 

 

Г- н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 8  „ЗА”, без „против” и 1 „въздържал се” е резултата от гласуването 

на общинските съветници  членове на постоянната комисия по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол, 
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с която докладната записка на г-жа Кина Дякова получи подкрепата на 

комисията. Благодаря. 
 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

Благодаря ви. 

 Въпроси към вносителя, колеги, имате ли? 

 Въпроси нямате. Мнения, предложения, разискване по проекта за 

решение. Няма желаещи. Подлагам на гласуване проекта за решение. 

 Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

  на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

     Мандат 2007 – 2011 година 
      26. 05. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

9. Добринка Иванова Монева +   

10. Добрин Станчев Добрев +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Иво Бориславов Илиев +   

13. Ивайло Димитров Ганев +   

14. Иво Иванов Хаджииванов +   

15. Калоян Руменов Монев +   

16. Камен Димитров Воденичаров +   

17. Миле Димитров Милев +   

18. Музаффер мустан Хамид +   

19. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев Не участва   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   
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31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 414  

 

 На основание настанителна заповед № 1614/13.11.2002 г. в 

общинско жилище, находящо се в гр. Разград, ж. к.”Орел”, бл.6, вх. В, 

ап.19 е настанен Иван Стоянов Кръстев. 

 Поради изтичане на срока за настаняване и подадена молба от 

наемателя за продължаване на наемните правоотношения, както и на 

основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и 

чл.18, ал.3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за условията и 

реда за установяване жилищните нужди на граждани, настаняване под 

наем и продажба на общински жилища, Общинският съвет Разград, 

след поименно гласуване с 26 гласа „ЗА”, „против”- няма, 

„въздържали се”- няма, 

РЕШИ: 

 

 1. Удължава срока на договора за наем от 13.11.2002 г. на Иван 

Стоянов Кръстев - наемател на общинско жилище в гр. Разград, ж. 

к.”Орел”, бл.6, вх. В, ап.19 до 13.11.2012 г. 

 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед за 

удължаване срока на договора за наем на наемателя по точка 1 и 

сключи анекс към договора. 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 

приемането му. 

    Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ ХVI 

 

Докладна записка от  - Денчо Стоянов Бояджиев- кмет на  Община 

Разград 

 Относно: Участие на представител на Община Разград в Общо 

събрание на акционерите на МБАЛ „Свети Иван Рилски”- Разград АД 

гр. Разград 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 



 78 

Имахте възможност, колеги, да се запознаете с материалите, с които 

разполага общинска администрация и Общински съвет Разград. Г- н 

Бояджиев направи презентация на докладната. Включваме се в процедура 

за въпроси към вносителя, съгласно това, с което сте се запознали. 

Въпроси към вносителя? Заповядайте г- жо Карагьозова. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ДПС 

Не е въпрос, а само да уточним: мисля, че тука в т.4, трябва да бъде: 

В случай на липса на кворум... последното изречение да бъде: 29. 

06.2009 г. , 29.05.2009 г. не може да е... Техническа грешка  най-вероятно е. 

/Реплика/ 

В писмото на д-р Миткова също пише- 29.06.2009 г.. Да. Най- 

вероятно е техническа грешка. И в техният Устав също пише не по рано от 

14 дни- в Устава на болницата, повторното, писмото 29.06.2009 г., да, 

юни- да. 

Най- вероятно е техническа грешка, само да го уточним. Благодаря. 

Да. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-жо Карагьозова. 

Въпроси към вносителя, колеги, имате ли? Въпроси няма. Мнения, 

предложения и разискване по проекта за решение. Заповядайте със 

становища. Заповядайте, г-н Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Уважаеми колеги, 

Аз имам предложение по процедурата. Нека да гласуваме какви 

пълномощия ще дадем на пълномощника по точки- т.1, т.2, т.3, т.4 и т.н. 

отделно, защото ние някъде можем да му дадем пълномощия да гласува 

„ЗА” по определена точка, а по друга да гласува „против”. Дори и само 

защото към настоящия момент нямаме пълна информация, примерно за 

това как ще се увеличи капитала и вносителя не може да ни отговори на 

този въпрос. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Колеги, направено е предложение да разгледаме проекта за решение 

по точки с оглед да ограничим представителната власт на нашия 

Упълномощен представител. 

 По направеното предложение, моля гласувайте. 

 

 С 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- 2. 

Предложението се приема. 
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Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

По т.1 Доклад на съвета на директорите за дейността на 

акционерното дружество през 2008 г. - проект за Решение: Общото 

събрание на акционерите приема доклада на Съвета на Директорите 

за дейността на акционерното дружество през 2008 г. 

Мнения, предложения и становища, имате ли? Да. Касае 

волеизявление единствено- приемане Доклада на Съвета на Директорите т. 

е. нашият Упълномощен представител да гласува „ЗА” и „приема”- 

Доклада. 

/Реплика/ 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Не, трябва да му ограничим правомощията. 

/Реплики и смях в залата/ 

Колеги, подлагам на гласуване, така, както е разпоредбата: 

т.1 Доклад на съвета на директорите за дейността на 

акционерното дружество през 2008 г.- проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите приема доклада на Съвета на Директорите 

за дейността на акционерното дружество през 2008 г. 

Който е съгласен, моля да гласува. 

 

 С 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- няма. 

Остава същата редакция. 

 

 Точка втора. Мнения, предложения и разискване, колеги. 

 т.2 Одобряване и приемане на годишния финансов отчет на 

дружеството за 2008 г., заверен от дипломиран експерт- счетоводител 

проект на Решение: Общото събрание на акционерите одобрява 

годишния отчет на дружеството за 2008 г., заверен от дипломиран 

експерт- счетоводител. 

 Мнения и предложения няма. Остава в същия вид т.2. 

 Моля, който е съгласен да гласува. 

 

 С 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- няма. 

Остава същата редакция. 

 

 т.3 Разпределение печалбата на дружеството за 2008 г.- проект на 

Решение: Общото събрание на акционерите взема решение за 

разпределение на печалбата на дружеството за 2008 г. 

 Мнения, предложения и становища. Г-н Илиев. 
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 Г-н Иво Илиев- ДПС 

 Г-н Председател, 

 Честно казано не знам как бих гласувал по тази точка, защото ние 

въобще не знаем, какви са резултатите на болницата, каква печалба ще 

разпределят и какъв процент примерно от тази печалба ще оставят за 

реинвестиция, защото много добре знаете всяка година почти гласуваме 

Общинския съвет да им закупуваме техника, да им закупуваме нови 

машини и да им помагаме просто..., а в същото време, ще си разпределят 

някаква печалба, малко е неточно. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 С оглед изявленията колеги, мнения и предложения. Да ограничим 

все пак и дадем представителна власт в каква насока да гласува нашият 

Упълномощен представител. Г-н Милев, заповядайте. 

 

 Г-н Миле Милев- БСП 

 Потвърждение на това, което каза колегата, аз предлагам да 

упълномощим нашият представител, ако предложението е за 

„дивидент” да се „въздържи”, ако е за „реинвестиция” да го 

„подкрепи”. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Милев. Ще ви помоля само в писмен вид по т.3 да 

направим допълнението. 

  Колеги, други мнения и предложения, има ли? Г-н Христов. 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

 Предлагам нашият представител да гласува 90% от печалбата на 

Дружеството да се разпредели за реинвестиране. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Опасявам се, че като процент не е възможно да го фиксираме в 

момента, предвид невъзможността и... По скоро трябва да направим една 

по обща формулировка такава, каквато г-н Милев предложи. 

Дивидент. 

Г-н Христов, заповядайте. 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Да. 

Г-н Председател, благодаря Ви. 
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Аз нарочно предложих да има цифра, тъй като нашия представител, 

значи по това предложение, което го направи г-н Милев. Значи, ако има 

печалба, да гласува за „реинвестиция”, нали да има. Ама колко? Значи 

трябва да има някакъв определен праг, там и... 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

При положение, че приемем Вашето предложение, тогава нашия 

Упълномощен представител, как ще гласува? Той ще бъде в хипотезата да 

изчака точно определения процент да бъде предложен... 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Той ще направи такова предложение. Да направи такова 

предложение. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Това е друго. Да направи предложение. Ами Ви моля в писмен вид г-

н Христов да направите предложението си по т.3 Разпределение 

печалбата на дружеството за 2008 г.- проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите взема решение за разпределение на 

печалбата на дружеството за 2008 г. 

Колеги, по т.3 други мнения и предложения, имате ли? Няма. Г-н 

Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Колеги, аз нямам предложения. Само искам да Ви кажа, че 

разпределението на печалбата за вземане на решение се изисква 50 плюс 

един кворум, държавата има такъв кворум, така, че ще си вземе 

решението, каквото и да каже нашия пълномощник. Така, че в тази връзка, 

аз не виждам как може да променим решението на държавата. Явно има 

такова предложение, то е депозирано и ще се гласува с акциите на 

държавата. 

 

Селиме Карагьозова- ДПС 

По принцип... 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте. 

 

 

Селиме Карагьозова- ДПС 

В процедура на обсъждане сме? Нали. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 
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Да. Обсъждаме т.3. 

 

Селиме Карагьозова- ДПС 

Няма ли възможност да променим Устава? Така, че да са в 

правомощията на Общото събрание. Да бъде с 2/3, да се взема решение. 

Нали има по- нататък точка- Промяна на Устава. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Веднага отговарям. За промяна на Устава също се иска мнозинство, 

което ние нямаме и се получава един омагьосан кръг. Затова е много важно 

в едно Дружество да имаш 50 плюс 1 процент, защото всичко зависи от теб. 

В повечето случаи. 

 

Селиме Карагьозова- ДПС 

Промяна на Устава с 2/3. 

/Реплика/ 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

И това не може да бъде реализирано. 

Колеги, други предложения по т.3, има ли? Няма други предложения. 

Подлагам на гласуване до момента постъпилото предложение на г-н  

Милев, което касае: При предложение за реинвестиция на печалбата то 

да бъде подкрепено, при предложение за разпределяне на дивидент да 

не бъде подкрепено от нашия Упълномощен представител. 

Моля гласувайте. 

 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се”- 4. 

Предложението се приема. 

 

Второто предложение на общински съветник Божинел Христов. Г-н 

Христов, моля да го прочетете? Нямам го при мен в писмен вид. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Да. Не, в такъв случай, да то няма, в такъв случай, аз го оттеглям. Аз 

точно за това се замислих, че г-н Тодор Димитров, просто е прав. При 

положение, че имат 51%... 

 

Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 
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Ама то цялото гласуване по точки, напълно безпредметно. Тук 

държавата си има кворума и ще си гласува. Затова съм Ви предложил... по 

всички тези точки, които са по Дневния ред. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

По точка... Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Само да обясня, защо исках по процедура да гласуваме отделно. 

Защото за увеличаване на капитала се иска квалифицирано мнозинство и 

ако нашата Община и още една гласуват „против”, няма да може да се 

увеличи капитала. И като стигнем до тази точка ще Ви обясня, защо 

Община Разград няма интерес да се увеличи капитала. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

По т.4 Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

Директорите за дейността им през 2008 г- проект на Решение: Общото 

събрание освобождава от отговорност членовете на съвета на 

Директорите за дейността им през 2008 г. 

Колеги, мнения, предложения, разискване. Няма. Становища. 

Подлагам... Заповядайте г-жо Карагьозова. 

 

Селиме Карагьозова- ДПС 

Значи, аз предлагам „ да не освобождаваме” от отговорност 

членовете на Съвета на директорите. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Нашият Упълномощен представител да гласува: „Не освобождава”. 

Заповядайте, в писмен вид предложението. Други мнения и 

становища. Г-н Милев. 

 

Г-н Миле Милев- БСП 

Аз предлагам: При положителен финансов резултат. Не знаем 

какъв е. Да освободим от отговорност членовете на Съвета на 

директорите. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Всеки има право на мнение. Предложението е направено и от г-н 

Милев. Моля Ви в писмен вид г-н Милев? Други мнения и предложения, 

колеги по т.4? Няма други мнения и предложения. Прекратявам 

разискването по т.4. Две предложения са до момента направени. Едното 
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предложение на Общински съветник Селиме Карагьозова касае: Не 

освобождаване от отговорност членовете на Съвета на директорите. 

По направеното предложение, моля гласувайте. 

 

 С 14 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- 10. 

Предложението се приема. 

 

Приемаме предложението на г-н Милев, като допълнение на току що 

гласуваното в следния аспект: По т.4 той прави предложение: При 

положителен финансов резултат членовете на Съвета на директорите 

да бъдат освободени от отговорност. Не е в пречка с гласуваното до 

момента. Така, че подлагам на гласуване и това предложение. 

Моля гласувайте. 

 

 С 8 гласа „ЗА”, „против” – 9, „въздържали се”- 9. Предложението 

не се приема. 

 

т.5 Избор на дипломиран експерт- счетоводител за 2009 г.- 

проект на Решение: Общото събрание на акционерите избира и 

назначава предложения дипломиран експерт- счетоводител за 2009 г. 

Мнения, предложения, разисквания. Нямаме предложения. 

Приемаме в този вид. Да бъде подкрепена т.5. 

Моля гласувайте. 

 

 С 17 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- 7. Точка пет 

се приема в този вид. 

 

т.6 Промяна в състава на директорите - проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в 

състава на Съвета на Директорите. 

Мнения, предложения, разискване по т.6. Заповядайте със становища. 

 

Г-жа Станка Ангелова- БСП 

Предлагам да се подкрепи. Как можем да... 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Няма становища. В този вид редакцията на т.6. 

Моля гласувайте. 

 

 Със  17 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се”- 8. Точка шест 

се приема в тази редакция. 
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т.7. Промяна в капитала на дружеството - проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в 

капитала на дружеството. 

Мнения, предложения и становища, колеги. Г-н Тодор Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Уважаеми колеги, 

Аз предлагам тук нашия пълномощник да гласува отрицателно, 

защото видно от Проектоустава държавата иска да увеличи капитала на 

това акционерно дружество подусловия, а именно: Като придобие 

имитираните нови акции, с което по скрит начин Община Разград ще 

падне процента от 18 и нещо на 15,29%. Община Разград като акционер 

няма такъв интерес. Ето защо, аз предлагам нашия пълномощник да 

гласува „против” и ако още една Община гласува „против”, няма да има 

квалифицирано мнозинство и няма да може да се вземе това решение. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Илиев. 

 

Г-н Иво Илиев- ДПС 

Благодаря Ви, г-н Председател, 

Значи, аз вече имам информация, че Община Самуил например са 

гласували отрицателно за тази точка. Те също не са съгласни да им паднат 

процентите в дружеството, така, че аз подкрепям предложението да 

гласуваме „против”- Промяна в капитала на дружеството- проект на 

Решение: Общото събрание на акционерите приема предложената 

промяна в капитала на дружеството. 

Като тука искам да добавя- ние и на предната сесия им гласувахме да 

закупуваме машини. Мисля, че беше предложение на г-н Стоян Димитров, 

да се опитаме с тези наши инвестиции, точно обратното ние, да се опитаме 

да си вдигнем процентите в това дружество. Благодаря ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря. 

По т.7, други предложения? Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев- зам. кмет Община Разград 

Уважаеми съветници, 

Искам, обаче да направим един малко по-коректен коментар. 

Квалифицираното мнозинство е 67%. Община Разград притежава 18% т.е., 

за да няма квалифицирано мнозинство, не са нужни само Община Разград 

и още една Община, а са нужни цели 34% т.е. освен 18% на Общината са 

нужни и още 16%. И е редно примерно, аз предлагам да се упълномощи и 
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председателя на ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол, да се свърже веднага с 

останалите Общини, за да може да се постигне предварително някакво 

съгласие. И да не стане така, само нашата Община да гласува „против”. 

Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Илиев. 

 

Г-н Иво Илиев- ДПС 

Даже и само нашата Община да гласува „против”, значи 

категорично трябва да гласуваме „против”, защото ние сме най-напред с 

най-много проценти в тази болница, после болницата е в Разград, че има 

сериозни проблеми с управлението на тази болница не е тайна за никого в 

този град, че нямаме достатъчно сила да се намесим, също се знае, но 

значи, ако поискаме някаква информация - колко от добрите лекари 

миналата и по-миналата година са напуснали нашата болница и са отишли 

в гр. Исперих в гр. Варна. Ще разберете за каква става въпрос, така, че ние 

трябва да си държим на нашите проценти и даже точно обратното да 

търсим начини да повлияем за управлението на тази болница. Благодаря 

Ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Други мнения и предложения. Г-н Милев. 

 

Г-н Миле Милев- БСП 

Благодаря, г-н Председател, 

Аз мисля, че това което предложиха до тука колегите е достатъчно 

разумно, но ние трябва да имаме още една готовност, за да не повторим 

грешката с Газоснабдяване - Разград, където загубихме акции, трябва да 

имаме готовност да се включим и в закупуването на ново имитираните 

акции. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

След коментара писмено предложение ще направите ли в тази 

насока? 

Добре. Благодаря Ви. 

Други мнения и предложения по т.7 касаеща: Промяна в капитала 

на дружеството- проект на Решение: Общото събрание на акционерите 

приема предложената промяна в капитала на дружеството. 

Г-н Иво Димитров. 
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Г-н Иво Димитров- „Обединени демократи” 

Искам да взема думата с правото си на съпредседател на групата 

общински съветници „Обединени демократи”, за да благодаря искрено на 

г-н Милев, макар и доста позакъсняло признанието, че това, което 

направиха в миналия Общински съвет мнозинството общински съветници 

вече се отчита като грешка. Благодаря ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други мнения и предложения по т.7, няма такива. Предложението на 

г-н Тодор Димитров касаещо: Да не подкрепим т.7, а именно за: 

Промяна в капитала на дружеството- проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите приема предложената промяна в капитала 

на дружеството. 

По направеното предложение, моля гласувайте. 

 

 С 20 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се”- 4. 

Предложението се приема. 

 

По т.8 Промяна в устава на дружеството- проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в 

устава на дружеството. 

Мнения, предложения и становища, колеги. Г-н Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Благодаря г-н Председател, 

Уважаеми колеги, 

За тази точка ние сме в не видение и вносителя не може да ни каже с 

какво ще се промени Устава. Имаме тука един проект за Устав от който не 

става ясно кои текстове се изменят, дали само в частта за увеличаване на 

капитала или има и други текстове, които се променят. И това е 

съществено важно, защото сега разглеждайки на прима - виста Устава, аз 

например виждам в чл.26 ал.1 Правомощия на Съвета на директорите в 

т. 15 Съвета на директорите има правомощия, дава съгласие за 

придобиване или разпореждане с недвижими имоти или с вещни права 

върху тях т. е. възможно е с този нов Устав да се предвижда Съвета на 

директорите да взема еднолично такива решения без да има такова 

решение от Общото събрание. Това е допустимо по Закон, но според мен в 

настоящата хипотеза не е в никакъв случай в интерес на Общината, в 

никакъв случай. И дори и само за това, понеже сега гласуваме и работим 

на тъмно, аз предлагам да гласуваме „против” това предложение. 

Съжалявам, че нямах време и да огледам и по- подробно и Устава, но то 

няма и как да видим към настоящия момент какви са, нямаме стария Устав 

изисква време и в този смисъл, аз ще помоля повече да не се внасят така 
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докладни в последния момент вносителя да няма никаква готовност да 

отговори на въпросите и ние да се поставяме в такова положение на сляпо 

да гласуваме. Предлагам тук нашия Пълномощник да гласува „против”. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други мнения и предложения, колеги? Няма други мнения и 

предложения. Подлагам на гласуване предложението на г-н Тодор 

Димитров - Да не бъде подкрепена т.8, а именно касаеща: Промяна в 

устава на дружеството- проект на Решение: Общото събрание на 

акционерите приема предложената промяна в устава на дружеството. 

Моля гласувайте. 

 

 С 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържал се”- 1. 

Предложението се приема. 

 

По т.9 Одобряване на допълнително възнаграждение на Съвета 

на Директорите на дружеството- проект за Решение: Общото събрание 

на акционерите одобрява предложеното допълнително 

възнаграждение. 

Мнения, предложения и становища. 

По т.9 мнения и предложения: Допълнителни възнаграждения за 

членовете на Съвета. 

Мнения и предложения, имате ли, колеги? 

След като не знаем, какви са предвидени като увеличаване 

възнагражденията за членовете на Съвета, действително е трудно да 

вземем Решение и би било крайно действително или подкрепата или 

отхвърлянето на това предложение. Г-н Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Уважаеми, г-н Председател, 

Аз също предлагам тука да сме твърдо „против”. Ние не може и да 

подкрепим увеличаване на възнаграждението на членовете на Съвета на 

директорите без да знаем с колко го увеличаваме. Представете си, че с 4- 

5000лв. увеличаваме възнаграждението на членовете,  и сме в ситуация на 

криза, трябва рестрикции, така, че аз предлагам тука нашия пълномощник 

„против” твърдо да гласува. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други предложения, колеги, има ли? Няма други предложения. 

Подлагам на гласуване предложението на Тодор Димитров. 

Моля гласувайте. 
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 С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- няма. 

Предложението се приема. 

 

По т.1 от Решението следва: Да изберем Упълномощен 

представител, който да представлява Община Разград в качеството й 

на акционер в МБЛА „Свети Иван Рилски”- Разград. 

Вашите мнения, предложения, колеги? Г-н Илиев. 

 

Г-н Иво Илиев- ДПС 

Аз предлагам като пълномощник на Общинския съвет да изберем 

 д-р Селиме Карагьозова. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други предложения? 

 

Г-жа Станка Ангелова- БСП 

Г-н Председател, 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте, г-жо Ангелова. 

 

Г-жа Станка Ангелова- БСП 

Аз правя предложение за д-р Георги Кулишев. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други предложения, колеги, имате ли? Г-н Кулишев, заповядайте. 

 

Г-н Георги Кулишев- „ГЕРБ” 

Благодаря, г-н Председател, 

Благодаря на г-жа Ангелова, 

Но си правя отвод, понеже се съмнявам, че имам Конфликт на 

интереси по този казус. Понеже работя в болницата и съм конкретно 

ангажиран там. Благодаря. 

/Реплика/ 

 

Г-жа Станка Ангелова- БСП 

Прощавайте, но вие сте с толкова регламентирани правомощия, че 

какъв Конфликт на интереси. Оправдавате се с Общинския съвет. Така ми 

каза. Мисля, че няма такъв. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други предложения, колеги, имате ли? Други предложения няма. 
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Подлагам на гласуване предложението: Упълномощен 

представител на Община Разград в качеството й на акционер да бъде 

д-р Карагьозова. 

По направеното предложение, моля гласувайте. 

 

 С 18 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- 5. 

Предложението се приема. 

 

В проекта за решение предвидено в случай на липса на кворум: 

Упълномощено лице, което да представлява Община Разград. 

Предложение в тази насока? Остава ли д-р Карагьозова или правим 

друго предложение? Във връзка с това, че направихме гласуване, 

очертахме рамката как да гласува нашия Упълномощен представител 

следва и в самото Решение да определим правомощията. Това е отразено в 

т.3 По деветте точки от дневния ред на Общото събрание на 

акционерите, упълномощеното лице да гласува със „ЗА” 

предложените проекти за решения. 

Тук считам, че трябва да направим корекция с оглед разликата от т.1 

до т.9, по различен начин е подкрепена, даваме мандат някъде на 

Упълномощеното лице, другаде не му даваме. 

/Реплика/ 

Да именно това да очертаем, рамката как да гласува нашия 

представител. 

/Реплики/ 

Предложение в тази насока? Г-н Димитров. 

 

Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Трябва да го оформим така, както взехме Решение. Значи даваме 

пълномощия на д-р Селиме Карагьозова на съответното акционерно 

събрание да гласува, както следва по Дневния ред, две точки и вече 

изреждаме т.1 еди си как, по т.2 еди си как „ЗА”, „против”, нали да бъде 

ясно изписано, защото това Решение на Общинския съвет ще бъде й 

пълномощното , с което Пълномощника ще се представи на събранието. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други предложения, колеги, има ли? Други предложения няма. 

По направеното предложение, моля гласувайте. 

 

 С 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- няма. 

Предложението се приема. 

 

Подлагам на гласуване проекта за решение с всички направени в 

него изменения и допълнения. Процедурен въпрос, г-н Воденичаров. 
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Г-н Камен Воденичаров- „Социалдемократи за Разград” 

Аз имам едно предложение за допълнение на Решенията, които са 

предложени тук. Аз ще кажа за какво става въпрос пък, може да се 

коментира и да се отхвърли. Тук зам. кмета подхвърли, че ние имаме 18% 

тежест на гласа си при обсъждане в Общото събрание на болницата. Ние 

определихме позициите си по тези точки от Дневния ред, който ще бъде 

гласуван на Общо събрание, същевременно се направи предложение: Да се 

установи контакт с Общинските съвети от региона, за да се потърси 

подкрепа на нашите предложения. В тази връзка не е ли редно да 

упълномощим или да възложим на Председателя на нашата комисия 

по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, примерно незабавно или от утре да 

направи контакти с колегите си от тези сродни Общини и да се 

потърси подкрепа на тези точки, за които ние поискахме промяна. 

/Реплика/ 

То не... 

 /Реплика/ 

Аз изразявам това мнение, колеги. Ако има противно мнение... 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Така предложението ще го направите ли в писмен вид да го подложа 

на гласуване? 

 

Г-н Камен Воденичаров- „Социалдемократи за Разград” 

Да, бих го направил, разбира се. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Заповядайте. 

Колеги, чухте предложението на общински съветник Воденичаров, 

което подлагам на гласуване. 

Моля гласувайте. 

 

 С 6 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- 15. 

Предложението не се приема. 

 

Подлагам на гласуване проекта за решение с всички изменения и 

допълнения в него. Моля гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 415 
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В Община Разград е постъпило писмо  от Изпълнителния 

директор на МБАЛ ”Свети Иван Рилски” – Разград АД гр. Разград, 

съответно с вх.№ 26-00-491.1828.04.2009 г., с което уведомяват, че на 

28.05.2009 г. от 11.30 ч. е свикано редовно годишно Общо събрание на 

акционерите на дружеството, при следния дневен ред: 

1. Доклад на съвета на директорите за дейността на 

акционерното дружество през 2008 г.- проект на Решение : Общото 

събрание на акционерите приема доклада на Съвета на Директорите  

за дейността на акционерното дружество през 2008 г. 

2. Одобряване и приемане на годишния финансов отчет на 

дружеството за 2008 г., заверен от дипломиран експерт- счетоводител 

проект на Решение: Общото събрание на акционерите  одобрява 

годишния финансов отчет  на  дружеството за  2008г., заверен от 

дипломиран експерт – счетоводител. 

3. Разпределение печалбата на дружеството за 2008 г. – проект на 

Решение: Общото събрание на акционерите  взема решение за 

разпределение на печалбата   на  дружеството за  2008 г. 

4. Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

Директорите за дейността им през 2008 г. – проект на Решение: 

Общото събрание  освобождава от отговорност членовете на съвета на 

Директорите за дейността им  през 2008г. 

5. Избор на дипломиран експерт – счетоводител за 2009г. – 

проект на Решение: Общото събрание на акционерите  избира и 

назначава предложения дипломиран експерт – счетоводител за 2009 

год. 

6. Промяна в състава на директорите – проект на Решение : 

Общото събрание на акционерите  приема предложената  промяна в 

състава на Съвета на Директорите. 

7. Промяна в капитала на дружеството – проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите  приема предложената  промяна в 

капитала на дружеството. 

8. Промяна в устава на дружеството – проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите  приема предложената  промяна в  

устава на дружеството. 

9. Одобряване на допълнително възнаграждение на Съвета на 

Директорите на дружеството – проект на Решение: Общото събрание 

на акционерите одобрява предложеното допълнително 

възнаграждение. 

Материалите свързани с дневния ред на събранието са на 

разположение на акционерите на адреса на управление на 

дружеството ул.”Коста Петров” № 2. 
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Регистрацията на акционерите започва в 11.00 часа в деня и на 

мястото на провеждането на събранието. 

Правото на глас при провеждането на Общото събрание 

принадлежи на всеки акционер и се упражнява от него лично или чрез 

упълномощено лице. 

Предвид гореизложеното както  и на основание чл.21, ал.1, т. 23 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, във 

връзка с чл.226 от Търговския закон, Общински съвет Разград, с 24 

гласа «ЗА», «против» - няма, «въздържали се» - няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Упълномощава Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

представлява Община Разград в качеството й на акционер в 

МБАЛ ”Свети Иван Рилски” – Разград АД гр. Разград, при 

провеждане на редовно годишно Общо събрание на акционерите на 

дружеството на 28.05.2009 г. от 11.30 часа. 

2. За участие в Общото събрание на акционерите на дружеството, 

представителят на Община Разград да се легитимира с настоящето 

Решение, документ за самоличност и копие от временното 

удостоверение за броя на притежаваните акции. 

3. По деветте точки от дневния ред на Общото събрание на 

акционерите, Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да гласува 

предложените  проекти за решения както следва: 

- Доклад на съвета на директорите за дейността на акционерното 

дружество през 2008 г.- проект на Решение : Общото събрание на 

акционерите приема доклада на Съвета на Директорите  за дейността на 

акционерното дружество през 2008 г. 

По точка първа Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 

- Одобряване и приемане на годишния финансов отчет на 

дружеството за 2008 г., заверен от дипломиран експерт- счетоводител 

проект на Решение: Общото събрание на акционерите  одобрява годишния 

финансов отчет  на  дружеството за  2008 г., заверен от дипломиран 

експерт – счетоводител. 

По точка втора Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 

- Разпределение печалбата на дружеството за 2008г. – проект на 

Решение: Общото събрание на акционерите  взема решение за 

разпределение на печалбата   на  дружеството за  2008 г. 

По точка трета: При предложение за реинвестиция на печалбата 

Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да гласува със „ЗА”, при 

предложение за разпределяне на дивидент да гласува „против”. 
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- Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

Директорите за дейността им през 2008 г. – проект на Решение: Общото 

събрание  освобождава от отговорност членовете на съвета на Директорите 

за дейността им  през 2008г. 

По точка четвърта Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир 

да гласува: Не освобождава от отговорност членовете на съвета на 

Директорите за дейността им  през 2008 г. 

- Избор на дипломиран експерт – счетоводител за 2009г. – проект на 

Решение: Общото събрание на акционерите  избира и назначава 

предложения дипломиран експерт – счетоводител за 2009 год. 

По точка пета Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 

- Промяна в състава на директорите – проект на Решение : Общото 

събрание на акционерите  приема предложената  промяна в състава на 

Съвета на Директорите. 

По точка шеста Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 

- Промяна в капитала на дружеството – проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите  приема предложената  промяна в капитала на 

дружеството. 

По точка седма Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува „против”. 

- Промяна в устава на дружеството – проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите  приема предложената  промяна в  устава на 

дружеството. 

По точка осма Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува „против”. 

- Одобряване на допълнително възнаграждение на Съвета на 

Директорите на дружеството – проект на Решение: Общото събрание на 

акционерите одобрява предложеното  допълнително възнаграждение. 

По точка девета Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува „против”. 

4. В случай на липса на кворум, упълномощава Д-р Селиме 

Касимова Карагьозова - Шакир, да представлява Община Разград в 

качеството й на акционер в МБАЛ ”Свети Иван Рилски” – Разград АД 

гр. Разград, при провеждане на редовно годишно Общо събрание на 

акционерите на дружеството на  29.05.2009 г. от 11.30 ч. на същото 

място с правата регламентирани в т.3 от настоящето решение. 

 

СТАТИЯ ХVII 

 

Докладна записка от  - Денчо Стоянов Бояджиев- кмет на  Община 

Разград 
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 Относно: Участие на представител на Община Разград в Общо 

събрание на акционерите на „Свежест”- 98  АД гр. Разград 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Въпроси към вносителя, колеги? Въпроси няма. Мнения,  

предложения и разискване. Заповядайте, г-н Димитров. 

 

 Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

 Благодаря г-н Председател, 

 Колко процента има тука Община Разград в „Свежест”- 98  АД гр. 

Разград? 

 

 Г-н Иво  Димитров- „Обединени демократи” 

 Шестнайсе. 

 

 Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

 Благодаря. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други въпроси колеги, имате ли? Въпроси няма. Мнения, разискване 

и обсъждане на проекта? Г-н Димитров. 

 

 Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Уважаеми, колеги, 

Аз на същите съображения, които изложих в предходната докладна 

правя предложение: Да гласуваме поотделно всяка точка. Като направо 

правя предложение: Нашият пълномощник да гласува както следва: 

По точка първа от Дневния ред да гласува със „ЗА”. 

- Отчет за дейността на акционерното дружество през 2008 г.- проект 

на Решение : Общото събрание приема отчета за дейността на Съвета на 

Директорите  за 2008 г. 

По точка втора от Дневния ред да гласува със „ЗА”. 

- Приемане на годишния счетоводен отчет за 2008 г- проект на 

Решение: Общото събрание приема годишния счетоводен отчет  за  2008г. 

По точка трета от Дневния ред да гласува със „ЗА”. 

- Приемане доклада на дипломирания експерт-счетоводител за 

заверка на годишния счетоводен отчет за 2008 г.- проект на Решение: 

Общото събрание приема доклада на експерт счетоводителя. 

По точка четвърта от Дневния ред  да гласува със „ЗА”. 

- Разпределение на печалбата. – проект на Решение: Общото 

събрание приема предложението на СД  за разпределение на печалбата   за  

2008г. 

 По точка пета от Дневния ред  да гласува „против”. 
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- Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

Директорите за 2008 г. – проект на Решение: Общото събрание  

освобождава от отговорност членовете на съвета на Директорите за 

дейността на дружеството  през 2008г. 

По точка шеста от Дневния ред  да гласува със „ЗА”. 

- Избор на експерт – счетоводител за 2009г. – проект на Решение: 

Общото събрание избира предложения от СД дипломиран експерт – 

счетоводител. 

По точка седма от Дневния ред  да гласува „против”. 

- Увеличение на  капитала на дружеството – проект на Решение: 

Общото събрание приема предложението на СД за увеличаване на  

капитала на дружеството. 

По точка осма от Дневния ред да гласува със „ЗА”. 

- Избор на съвет на директорите – проект на Решение : Общото 

събрание на акционерите  приема предложението за  Съвет на Директорите. 

По точка девет от Дневния ред  да гласува „против”. 

- Промени в устава на дружеството – проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите  приема направеното предложение за  промени в  

устава на дружеството. 

 

 Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Значи Решенията са така, както ги взехме по предходната докладна. 

Ако греша поправете ме някъде, да направим сверка. Предлагам анблог да 

ги гласуваме всичките. В този смисъл да бъдат пълномощията на нашия 

Упълномощен представител. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. Колеги, други мнения и предложения, 

има ли? Други мнения и предложения няма. Подлагам на гласуване 

предложението на общински съветник Тодор Димитров. 

Нашият Упълномощен представител в Общото събрание да 

гласува: 

По т.1- „ЗА” 

По т.2- „ЗА” 

По т3- „ЗА” 

По т.4- ЗА” 

По т.5- „против” 

По т.6- „ЗА” 

По т.7- „против” 

По т.8- „ЗА” 

По т.9- „против” 

 

Моля гласувайте. 
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 С 23 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържал се”- 1. 

Предложението се приема. 

 

Избор на Упълномощен представител? Имате думата за предложения, 

колеги. Г-н Тодор Димитров. 

 

 Г-н Тодор Димитров- „ГЕРБ” 

Аз предлагам нашият Пълномощник да бъде г-н Иво Димитров- 

„Обединени демократи” съжалявам, че не мога да ги изредя всички. 

/Смях в залата/ 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Други предложения колеги, имате ли? Няма други предложения. 

Подлагам на гласуване предложението: Упълномощен представител на 

Община Разград в качеството и на акционер „Свежест- 98” АД гр. 

Разград при провеждане на редовното годишно Общо събрание на 

акционерите да бъде общински съветник Иво Димитров. 

Моля гласувайте. 

 

 С 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържал се”- няма. 

Предложението се приема. 

 

В този случай идентично в т.3 от Решението, както в предходното ще 

ограничим кръга на правомощията по кои точки Упълномощения 

представител да гласува „ЗА” и „против”. 

Подлагам на гласуване проекта за решение в цялост с направените 

изменения и допълнения в него. 

Моля гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 416 

 

В Община Разград е постъпило писмо  от Изпълнителния 

директор на”Свежест-98” АД гр. Разград, съответно с вх.№ 26-00-

520.1/12.05.2009 г., с което уведомяват ,че на 29.05.2009 г. от 17.00 ч. е 

свикано редовно годишно Общо събрание на акционерите на 

дружеството, при следния дневен ред: 

1.Отчет за дейността на акционерното дружество през 2008 г.- 

проект на Решение : Общото събрание приема отчета за дейността на 

Съвета на Директорите за 2008 г. 
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2. Приемане на годишния счетоводен отчет за 2008 г- проект на 

Решение: Общото събрание приема годишния счетоводен отчет  за  

2008г. 

3.Приемане доклада на дипломирания експерт-счетоводител за 

заверка на годишния счетоводен отчет за 2008 г.- проект на Решение: 

Общото събрание приема доклада на експерт счетоводителя. 

4. Разпределение на печалбата. – проект на Решение: Общото 

събрание приема предложението на СД  за разпределение на печалбата   

за  2008г. 

5. Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

Директорите за 2008 г. – проект на Решение: Общото събрание  

освобождава от отговорност членовете на съвета на Директорите за 

дейността на дружеството  през 2008 г. 

6. Избор на експерт – счетоводител за 2009 г. – проект на 

Решение: Общото събрание избира предложения от СД дипломиран 

експерт – счетоводител. 

7. Увеличение на  капитала на дружеството – проект на Решение: 

Общото събрание приема предложението на СД за увеличаване на  

капитала на дружеството. 

8. Избор на съвет на директорите – проект на Решение : Общото 

събрание на акционерите  приема предложението за  Съвет на 

Директорите. 

9. Промени в устава на дружеството – проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите  приема направеното предложение 

за  промени в  устава на дружеството. 

Материалите свързани с дневния ред на събранието са на 

разположение в общинската администрация. 

Предвид гореизложеното както  и на основание чл.21, ал.1, т. 23 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, във 

връзка с чл.226 от Търговския закон, Общински съвет Разград, с 25 

гласа «ЗА», «против» - няма, «въздържали се» - няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Упълномощава Иво Борисов Димитров да представлява 

Община Разград в качеството й на акционер в ”Свежест- 98” АД гр. 

Разград, при провеждане на редовно годишно Общо събрание на 

акционерите на дружеството на 29.05.2009 г. от 17.00 часа. 

2. За участие в Общото събрание на акционерите на дружеството, 

представителят на Община Разград да се легитимира с настоящето 

Решение, документ за самоличност и копие от временното 

удостоверение за броя на притежаваните акции. 
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3. По деветте точки от дневния ред на Общото събрание на 

акционерите, Иво Борисов Димитров да гласува предложените  

проекти за решения, както следва: 

- Отчет за дейността на акционерното дружество през 2008 г.- проект 

на Решение : Общото събрание приема отчета за дейността на Съвета на 

Директорите  за 2008 г. 

По точка първа Иво Борисов Димитров да гласува със „ЗА”. 

- Приемане на годишния счетоводен отчет за 2008 г- проект на 

Решение: Общото събрание приема годишния счетоводен отчет  за  2008 г. 

По точка втора Иво Борисов Димитров да гласува със „ЗА”. 

- Приемане доклада на дипломирания експерт-счетоводител за 

заверка на годишния счетоводен отчет за 2008 г.- проект на Решение: 

Общото събрание приема доклада на експерт счетоводителя. 

По точка трета Иво Борисов Димитров да гласува със „ЗА”. 

- Разпределение на печалбата. – проект на Решение: Общото 

събрание приема предложението на СД  за разпределение на печалбата   за  

2008г. 

По точка четвърта Иво Борисов Димитров да гласува със „ЗА”. 

- Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

Директорите за 2008 г. – проект на Решение: Общото събрание  

освобождава от отговорност членовете на съвета на Директорите за 

дейността на дружеството  през 2008г. 

По точка пета Иво Борисов Димитров да гласува „против”. 

- Избор на експерт – счетоводител за 2009 г. – проект на Решение: 

Общото събрание избира предложения от СД дипломиран експерт – 

счетоводител. 

По точка шеста Иво Борисов Димитров да гласува със „ЗА”. 

- Увеличение на  капитала на дружеството – проект на Решение: 

Общото събрание приема предложението на СД за увеличаване на  

капитала на дружеството. 

По точка седма Иво Борисов Димитров да гласува „против”. 

- Избор на съвет на директорите – проект на Решение : Общото 

събрание на акционерите  приема предложението за  Съвет на Директорите. 

По точка осма Иво Борисов Димитров да гласува със „ЗА”. 

- Промени в устава на дружеството – проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите  приема направеното предложение за  промени в  

устава на дружеството. 

По точка девета Иво Борисов Димитров да гласува „против”. 

4. В случай на липса на кворум, упълномощава Иво Борисов 

Димитров, да представлява Община Разград в качеството й на 

акционер на ”Свежест- 98” АД гр. Разград, при провеждане на редовно 

годишно Общо събрание на акционерите на дружеството на  12.06.2009 
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г. от 17.00 ч. на същото място с правата регламентирани в т.3 от 

настоящето решение. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Изчерпахме всички докладни по точка втора от Дневния ред. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Докладвам материалите, които до момента са постъпили в Общински 

съвет Разград, в законоустановения тридневен срок съм разпределил по 

съответните ресорни комисии. 

С това поради изчерпване на Дневния ред, обявявам заседанието на 

Общински съвет Разград за закрито в 17.55 часа.  

Благодаря Ви на всички и приятна вечер. 

 

 

  

       ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 

                 /С. Стоянов/ 

 

       СЕРЕТАР: /П/ Не се чете 

   / Д.Добрев / 

 


